
GEMLİK BELEDİyE MEcLisiNiN oı şUBAT zozı rınirrı,i
oı,aĞax ı.Ğııın.

TOPLANTIDA BULUNANLAR: Galip GÜR, Meclis Başkanı

Üynınn: Emir BIRGÜN, Mert nİıııİıİ, Ercan BARUTçUOĞLU,
Osman DURDU, ArzuKARATAŞ, Aydın BAYRAKTAR, Zeynep AKIŞ SERNTÜRK, Mehmet
Şamil YİĞİT, Sedat AKKUŞ, Emrah KESKİNDEN, şükran BEKAR, Songül şANLI, Mahmut
Kamil SOLAKSUBAŞI, Mustafa KAYNATMA, Elif ACAR YAŞAR, Fatih AYDIN, Rıdvan
ÇAKMAK, Durmuş USLU. Alpaslan EKER, Bülent ÇİÇEK, Tekin RAMA, Dursun Y AYIJZ,
Nihat ÇETN, Müir DAĞ, Ümit GÜLER, Sedat öZER, Bekir DöĞER, Mehtap rxrü,

TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı,
ÜynıBR: oğuzHANçER, Mehmet ÖrsÜz,

--Faruk nİl,Cİl,İ Yazı İşleri Müdürü: Yoklama yaptı.
--Galip CÜn Meclis Başkanı: Değerli Meclis Üyelerimiz Şubat Ay'ı Meclis toplantısını

açıyorum. Alacağımız kararlar Gemliğimize inşallah hayırlı olur.
Şimdi mazeretli arkadaşları alabilir miyiz isimlerini? Mehmet Uğur SERTASLAN, Sedat

Oğuz HANÇER herhalde.
--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Başkanım Mehmet ÖrSÜZ.
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Mehmet Uğur SERTASLAN, Oğuz HANÇER ve Mehmet

ÖKSÜZ'tln mazeretli sayılmalarını oylaıınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyİnler oy birliğiyle
kabul edilmiştir.

Arkadaşlar bu gtin büyükşehirden alakalı bir davet aldık. Ben de bu gtin meclis vesilesiyle
bunu bütiin üyelerimize bildirmek istedim. Yalın Belediyecilikle alakalı Türkiye Belediyeler
Birliğiyle birlikte Büyiikşehir meclis üyelerimiz bilir 2 günlük bir toplantı panel yapılacak. Bununla
alakalı tüm meclis üyelerimizi 16 17 Şubat tarihlerinde davet etmekteler. Bize de yaziıı olarak bu
geldi. Bunu da bildirmiş olayım.

--Meclis Üyesi:
--Galip CÜn Meclis Başkanı: Davet edildiği meclis üyeleri işte. Yalın belediyecilikle ilgili

merinos AVM'de toplantı. zaten genelde bütün toplantılar büyiikşehir orada yapmakta. Arkadaşlar
gene gündem dışı toplu konuşmayı İkinci toplantıya atalım derim, ne dersiniz?

--Ercan BARUTÇUOĞI,U Meclis Üyesi:....
--Galip GÜR Meclis Başkanı: tamam fark etmez. Ya o zaman? Bulurun Ercan bey.
--Ercan BARUTÇUOĞI,U Meclis Üyesi: Başkan Vekili. Sayın Divan, Değerli Meclis

Üyelerimiz Belediyemizin çok değerli çalışanları, emekçileri, daire amirleri. bizleri iz|eyen Aziz
Gemlikliler burada bulunan misafirleri Işık mı yok ? Görünüyor muyum? He. Bilmiyorum. Reji
onay şey yapar. Ve burada bizi iz|eyen değerli misafirlerimizi selamların en güzeliyle selamhyorum.
Allü'ın selamı, rahmeti, bereketi hepimizin üzerine olsun,

erli arkadaş|ar. 2023 yılının da bir ayını bitirdik, ikinci ayının toplantısını yaplyoruz.
Günlet hdftalar aylar yıldırım hızıy|a geçiyor. Bir bakıyorsunuz hayatlar bitiyor, bakıyorsunuz
devirler değişiyor. Allah cümlemizi bu kısa ömrü en iyi şekilde değerlendirip, en güzel fiilleri işleyen
kullarından eylesin diye dua ederek başlıyorum_

Ve önümüzdeki Cumartesi günün de bir büyük toplumsal olayın bir büyfü mübadelenin
mübadele anlaşmasıyla Yunanistan'dan Türkiye'ye hicret eden o

ve Gemlik'e geliş yıldönümlerini idrak edeceğiz. Bununla ilgili şeylerin
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davetiyesi geldi bana, yani şeyi sms falan geldi. Bundan büyük bir memnuniyet duyuyorum ve
bütün arkadaşlarımızı da ben de bu etkinliklere katılmaya davet ediyorum. Çünkü Gemliğimizin
tarihinde çok önemli vakadır bunlar.

Şimdi arkadaşlar. 2023 y/ıına girdik. Bir ayı geride bıraktık. Ama dünyada tabi çevremizde
dünyamızda Türkiye'yi ilgilendiren, insanımızı ilgilendiren, Gemliğimizi de ilgilendiren pek çok
konu da meydana geliyor ve hızlı bir şekilde gelişmeler devam ediyor bir yandan. İçte gelişmeler bir
yandan da dıştan gelişmeler. Bir bahis etmeden geçemeyeceğim. Yani bu İsveç'te yaşanan, menfur
ve alÇakÇa sözde kendilerine göre saldırdıklarını zannediyor diyorlar ama aslında yaptıkları kendi
acı akıbetlerinin bir beklentisini görmek istiyorlar. Yüce kitabımız Kuran'a yapılan bu alçakça ve
menfur saldırıyı buradan Gemlik Belediyesi Meclis salonundan telhin ediyorum, lanetliyorum.
Yüce kitabımız bütiin insanlığın Kitabıdır. Sadece Müslümanların değildir, bütün insanlığa
gönderilmiştir. Onlar adam olsunlar da o ilahi kitabın içerisindeki güzellikleri görstinler ve utanç
duysunlar. Öpüp başlarına koysunlar. Yaktıklarını sanıyorlar, yaktıkları kendi aküetleridir. Hakaret
ettiklerini zannediyorlar. Hakaret ettikleri kendi insaniyetleridir. Düa doğrusu insanlıktan
Çıkışlarının bir göstergesidir bu yaptıklarının. Sözde medeniyetin beşiğiyiz diyorlar ne medeniyet
bir kutsal değere Kur'an'ı kerim kitabına kendilerince yaptıkları bu alçakça saldırıyı düşünce
özgürlüğü kılıfi altında yutturmaya çalışıyorlar ama hiç kimse bunu yemez. Bütün dünyada buna
kendi ülkelerinden başlayarak bak, kendi ülkelerinde şu anda birçok insan sosyal medyasında Kur'anı
Kerim'i öperken fotoğraf çektirmiş ve bunu paylaşıyor. Siz bir tane türkü gördünüz mü? başka bir
dinin kitabını yaksın da btınu sosyal medyada paylaşsın. Böyle bir şey gördi.inüz mü? Hangi kitabı
olursa olsun, hangi din olursa olsun diye bizde saygı vardır. İnançlara hürmet vardır. Bizde zor|a
zorlayarak Müslüman etmek yoktur hiç kimseyi. Ama adamlar alçakça bir saldırıda bulunuyorlar ve
bu alçakça yapılan saldırıya Gemlik'te de, Gemlik'te de yerelde de Bütün bilebildiğim kadarıyla
sosyal faaliyet gösteren yardım cemiyetleri, kültürel dernekler ve sivil toplum kuruluşları. Geçtiğimiz
cuma günü cuma namazından sonra bİr protesto eyleminde bulundular. Büyük bir kalabalık büyük bir
coşku, büyilk bir hınçla insanlar o. Yapılan saldırıyı orada telkin etti. Burada siyaset yok. Bu siyasi
bir olay değil. Bu insanlık olayı bu asla. İnsanlığın. Bittiği o ülkedeki yapılan uygulamanın. Telkin
edilişi. Çünkü. Bu ne? Bir siyasi menfaat sağlar ne de? Hiç kimse hiçbir insana bir fayda sağlamaz,
ancak yapmın hüsraııı arttırır. O yüzden Gemlikteki yapılan bu. Kur'an ı Kerim'e yapılan bu alçakça
saldırının telhin edilişini biz de orada bulunmak suretiyle yakinen müşahede ettim Ve halkımızın
göstermiş olduğu bu duyarlılığı. Bir kez daha memnuniyetle gördüm. Gemlikli insan vefasıyla yüce
kitabına süip çıktı. Eminim ki belki, İstenince yeteri kadar duyurulmadı. Belki çoğunuzun haberi
olmadı ama eminim ki hepiniz de hepimizde Yüce kitab|mıza yapılan bu saldırıyı candan ve
gönülden telhin ediyoruz. Ve bugün Gemlik Belediye meclisinde bizi izleyen herkese bir kez daha
Yüce kitablm|za yapılan bu alçakça ve menfur saldırıyı bir kez daha telin ediyorum. Bu medeniyet
değildir, bu insanlık değildir, bu bilim değildir. Hiçbir şey değildi. Bu alçaklıktır. Vaııdallıktır.
Zaval|ı|ık, Ve Kendilerine medeni zanneden o insanlara. Kur'an ı Kerim'in kendi ifadesiyle meydan
okuyuşu vardır. Derki Yüce Allah Kuran da eğer onu Allah tarafindan indirildiğinde şüpheniz varsa
toplayın bütün aklı ewellerinizi,toplayın büttin bilim adamlarınızı toplayın.

Kuran'ı Kerim'de 6.666 ayet vardır. Siz de bir tane ayet. Ortaya koyun der Kur'an meydan
okur bunları. Vallüa Kur'an indirilmeli, 1.400 küsur sene oldu. H6l6 daha bir tane bunu ortaya
koyan olmadı, bundan sonra da olmayacaktır çünkü Yüce Kitabımızı Allah indirmiştir ve onu
koruyacak olan da Allah'tır. Bu içimdeki üzüntü verici ve bizi üzen olayı ifade etmek gereğini
duydum.

Akabinde şey, arkadaşlar Gemlik'te. Çok güzel bir açılış meydana geldi geçtiğimiz hafta. Gayet.
Modern usullerle yapılmış ve 80.000.000 Tl'nin üzerinde bir maliyeti olan. Gemlik bir çevre
yolundaki
bela verm

lü kavşağının açılışını yaptık. Ilçemize hayırlı uğurlu olsun diyorum. Allah kaza
ünkü bir ihtiyaçtı. Gemliğimize de yakıştığı. Her şeyinde olduğu gibi Gemliğimize

yakışacak şeyler inşallü yapacağız hep birlikte. Ama tabii üzüldüğüm tarafyakı
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kendi açımdan söylüyorum. Bunu bir parti adına falan da söylemiyorum. Belediyeden iş bir
arkadaşımızı o açılışı göremedik. Ne başkanımızı ne de onun n.ımlna oraya gelecek olan bir kişi.

-Sedat ÖZER Meclis Üyesi :Davet geldi mi Ercan Abi
--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet davet edildi.

-Sedat ÖZER Meclis Üyesi Yani böyle bir davet gelmemişken nasıl görmediniz?
--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: hayır hayır Bakanhktan davet edildiğini, ben o öğrenip

de bunu konuşuyorum. Yani davet edilmiş tabii ki davet edilmezse yapılacak söyleyenecek bir şey
yok ama.

Gemlik'in gerçekten ihtiyacı olan bir Hizmetli, hayırlı uğurlu olsun diyorum.
Dediğim gibi şimdi geçtiğimiz hafta da yine aynı gün galiba değil mi? Istanbul Büyükşehir

Belediye Başkanımız Sayın İMAMOĞLU Tiirkiye tumesine çıkmış Tükiye genelinde ziyaretler
yapıyor, İlçemize de gelmiştik, hoş gelmiş sefa gelmiş. Tabii ki gelecek. Gelsin de zaten. Orda
yanılmıyorsam otobüs hediye edildi değil mi? Bize Gemlik Belediyesine. Hibe mi edilmiş oldu
onlar, hediye mi edildi onlaı Otobüs]er.

-Meclis Üyesi: ...
--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: hibe diye biliyorum ben. hibe mi satın alma mı?

-Gatip GÜR Meclis başkanı : Devam et başkanım.
--Ercan BARUTÇUOGLU Meclis Uyesi: he

--Meclis Üyesi:...
--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:Yani şimdi tabii onlar da sonuçta bilmiyorum

modellerinde şeylerini falan hani nerede kullanacak? Tabii ki bunun belediyemiz bilir ama. Yani
açıhş açılışı yapılan bir büyük dev devasa tesisin yanında. Bu o otobüslerin hizmete ahşına teşekktir

kadar en azından o büyük tesisin açılışına ve yapılışına teşekkür. Doğrusu yapanlar beklerdi.

-Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Büyük tesisi neresiydi Ercan Bey kusura bakmayın Büyük
tesis neresi

--Ercan BARUTÇUOĞLU MecIis Üyesi: Yani büyük tesis bahsettiğim köprülü kavşak

-Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: yani olması gereken
--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: evet

-Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: en az kırk yıldır otuz yıldır yapılması gereken

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Kırk yıldır yapılmamış ama şimdi yapılıyor işte.

--Eınir BİRGÜN Meclis Üyesi: Yani 20 yıldır da CHP iktidardaydı yapamamıştlr.

Teşekkii.ır ederiz. grubum adına teşekkiiır ederim .

--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: ya şöyle şimdi eskiye giderseniz.

--Bmlr BİRGÜN Meclis Üyesi: .......istediğin yani şu anda
--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Uyesi: hayır hayır
-_Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: teşekkür ediyoruz ama yani tekrar tekar aynı şeylerini lafinı

--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: Hayır ben

-nmlr SİRGÜN Meclis Üyesi: sonuçta ülkemizin
--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: ben şurada
--Bmir BİRGÜN Meclis Üyesi: her.yerinde yapması gereken Siyasi iktidarların
--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis üyesi: ben şahsım olarak
--Emir sİnGÜN Meclis Üyesi: Karayollanmızın genel müdürümüzün yapması gereken bir

yatınmdır. Yapıldı, faydah olsun kazalardan korusun.
--Ercan BARt-jTÇUOPLU Meclis Üyesi: Amin
--Bmir BİRGÜN Meclis Üyesi: Bugüne kadar zaten yaprlması gerekiyordu.
--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: Yani bugüne kadar
--nmlr nİnGjfr Meclis Üyesi::lis Uyesi: geç kahnmış.

PLU Meclis Üyesi: yapılması gerekip de yapılmayan pek çok şey varB
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-Emlr SİRGÜN Meclis Üyesi: yani şu st geçidinizi de tamamlamış olsanız da orada bir
kazalar olmadan yalnızlığımla bekliyoruz.

--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: yalnız şimdi
konuşacaksak o ziıman

Sayn BİRGÜN böyle karşıllklı

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Yok siz bizden cevap istediniz yani özetlikle sorduğumuz
cevap beklediniz. Başkan Vekili da sorduğunuzda da bana döndünüz.

--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: o üslup gereği bir şey
-Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: bana baktınız Cevap beklediniz o yüzden
--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: cevabımı konuşmadan sonra verilir. yani siz o kadar

demokatik üsluba ve anlayışa süip bir insansınız.
--nmlr BİRGÜN Meclis Üyesi: Teşekkür ederim.
--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: Rica ederim. Dediğim gibi arkadaşlar Gemlik biz çok

Hizmete. Laiktir ve olacaktır da işte bir büyük fabrikamızın. Türkiye çapında ve diinya çapında bir
sanayi dizisinin hem de yapılması da bunlardan biridir. Bu da Gemlik olarak hepimizin medarı
iftiharı dır inşallah. Bu fabrikada Gemliğimize hem tanıtım hem. Gelişim açısından büyük katkılar
sağlayacaktır diye iirnit ediyorum.

Bu arada geçtiğimiz büyükşehir meclisinde de görüşüldü. Gerçi o konuda arkadaşlarım da söz
herhalde alacaklar. Almalarınr rica ediyorum. Ee Balıkpazan bölgesinde yapımına başlanan bu balık
satış yerleriyle ilgili biz orada kanaatimizi zaten başından beri söyledik. Yani evet, böyle bir hizmet
yapılmalı mı? Yapılmah ama yeri bizce orası olmamalı. Çi,inkü Gemlik'in denize. Muhatap olduğu
istifade ettiği bir yerdi. Ve Gemlik'te atıl kalmış yine denizi gören denize yakın deniz mevkiinde olan
yerlerde herhangi bir tanesinde bu yapılabilirdi. Biz buna destek de veıirdik yani ama şu anda
yapılmasını bakın yapılmasına başlandıktan sonra. Bize gelen şüsıma gelen ve bizim
arkadaşlanmıza gelen olumsuz tepkileri biz burada iletmek durumundaydık. Yani biz burada bunu
söylemek durumundayız. Çünkü böyle bir görevimiz var. Bizim böyle bir görevimiz bu dönem. O
yüzden bunu büyükşehir meclisinde Osman bey gtindeme getirdikten sonra Ben de kanaatim orada

ifade ettim. Evet, hizmet bu satış yerleri gereklidir. Bunda hemfikitiz ama yeri orası değil. Yeri ömek
verdim kalafat mevkii olabilir dedim. Engelsiz kafe'nin o bölgesindeki mesela kaıa yolu duvarının
dibindeki o geniş platform var. Geniş bir yol var ya yolu var. Onun bir kısmı olabilir dedim veya
yine iskelenin üzerinde çok gi.iael bir şekilde yapılabilir. Çünkü bunlar zaten deniz yapıları yani hazır
yapılmış olan bir üst yapı var.

-Meclis Üyesi: ............
-_Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: Şimdi o olur konusunda da olur konusunda da ben

olur konusrında şöyle, şimdi kendi şeyinde olmayan, mülkiyetinde olmayan bir yerle ilgili direkt
olarak olur vermesi zaten ben söz konusu olduğunu zannetmiyorum. Brırada olsa olsa projeye
herhangi bir itiraz. Yani bu evet, bu proje olmah mı olmalı? Ama yer konusunda veya şuraya yakın
noktasında böyle bir izin söz konusu olmaz. Çünkü zaten mevki orası biliyorsunuz Milli Emlak'in
yeri.

--Meclis Uyesi: ............
--Ercan BARUTÇUOPLU Meclis Üyesi: Ama yetki yetki karmaşasına gir, yani girmeyelim yani

orada. Benim bildiğim orada. Bir liman, evet, yazılı bir şey var mı bilmiyorum. Orası deniz yapıları
yani mesela balıkçı barınağı ya da yat limanı veya bir iskele yapımı gibi deniz yapılarının
yapılmasına uygun olan bir yer. Çiinkü zaten dolgu alanı orası dolgu alanın ijzerinde yapı yapma

konusunda bunu zaten mal müdiiırlüğü kendisi direkt olarak bu şeyi veremez, bunu verse verse.

Bakantık ancak verebilir idi. Bakaılığın zannedersem şu anda durdurma olduğunu duydum. Doğru
mudur? Ya bakanlığın yazısıyla.

-Galip GÜR Meclis Başkanı; Ercan bey, siz devam edin, onlara gereken cevabı verilecek zaten

gençliğimize tekrardan hayırlı olsun diye. Sizi
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arkadaşlanmızdan ricam şu ki Gemlik ile ilgili btlttln kararlarda. Biz vatandaşın bile ortak
menfaate, yani Gemliğin ortak yararına ve çıkarına olan şeylerde. Her zaman birleşmesini
büyi,imemiz gerekir. Yoksa ben yaptım oldu. Ben burayı böyle yapacağım şeklindeki bir yaklaşım
doğru bir yaklaşım olmaz.

-GaIip GÜR Meclis Başkanı: Ercan başkanım Gemlikte Ticaret Odasının yıkıldığı yere cami
yapıldı. Ortak akıl mıydı? Oradaki

--Ercan BARUTÇOĞLU Meclis Üyesi: meclisten karar çıktı
-Galip GÜR Meclis Başkanı: yani siz bunu siz söylüyorsunuz, ben hayretle izliyorum sizi yani
--Ercan BARUTÇOĞLU Meclis Üyesi: evet, meclisten karar çıktı orada

-Galip GÜR Mec|is Başkanıı Bunu siz söylüyorsunuz hayretle izliyorum.
--Ercan BARUTÇOĞLU Meclis Üyesi: ekseriyetle ama demokratik usullerle bir karar çıktı.
-Galip GÜR Meclis Başkanı: Ya toplumdan o kadar eleştiri aldık aldı ki bu konuda
--Ercan BARUTÇOĞLU Meclis Üyesi: Karar çıktı sonuçta.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: hatta yani 5 vakit namazı kılanlar
--Ercan BARUTÇOĞLU Meclis Üyesi: olabilir.
-Galip GÜR Meclis Başkanı: bile o konulu eleştirdi ordaki . .. alakada
--Ercan BARUTÇOĞLU Meclis Üyesi: ama

-Galip GÜR Meclis Başkanı: otopaıka siz çevirin cami koyun. Ondan sonra ortak akıldan
bahsedin.

--Ercan BARUTÇOĞLU Meclis Üyesi: Şimdi oranın o zaman çok şey yaptığınız hani itibar
ettiğiniz anketlere vurun, anketlere bir bakalım, bakahm millet oradan yapılan şeyden memnun mu
değil mi?

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Anketlere vuruldu. O zaman çok mücadelesi yapıldı.
Biliyorsunuz

--Ercan BARUTÇOĞLU Mec[s Üyesi: yani yapın anket yapın, anket memnuniyetini halkı
görsiin, herkes de görsiiııı. Evet değerli arkadaşlar, ben fazla zamanınızı almak istemiyorum.
Arkadaşlarımdan da görüşi,inü ifade etmek isteyenler olabilir. Ben toplantımızrn hayırlara vesile
olmasını Yüce Allü'tan niyaz ediyorum. Hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Bütiin bir kez
daha ifade ediyorum ki, bütiin şehitlerimizin, büttin gazilerimizin ahirete geçenlerin bilmesin ruhları
şad olsun, hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıyor.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: bu}.ıJrun.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sayın başkanım değerli meclis kıymetli halkımız hepinizi

şahsım ve Milliyetçi Hareket Partisi grubu adına saygıyla selamlıyorum Toplantımızın ve
alacağımız kararların Gemliğimize hayırlı olmasını diliyorum.

Yani Gemlik giindemle alakalı arkadaşlarımız söz aldı. Ercan Beyin ifade etmiş olduğu hususlara
katılıyoruz . Gemliğimize cidden bir vizyon katan bir kalite kataı Çukurbahçe dediğimiz o bölgeye.
farklı bir hareket getireceğini iiırnit ettiğim ciddi bir alt yapl yatınmı oradaki bir alt geçitli, çok yönlü
bir kavşak yapıldı. Bu anlamda hayırlı olmasını temenni ediyorum. Tabii ki her yıl yapılan iş
değerlidir ve muteberdir . Bunu yapaı da bir marifet vardır. Benim de şahsen ilk başta baktığımda
şöyle dikkatimi çekti ya, belediyeden kimsenin olmamış olması dedim acaba davet edilmediyse
üzücü yani Gemlik için yapılmış bir şey dedim. Yaıi Ercan Beyin burada ifadesi şayet başkanlığın
davet edilmiş olması ve oraya katılmamış olmasını da Ben şahsen bunu yadırgıyorum, böyle bir şey
varsa. Birde İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan Sayın Ekem İMAMOĞLU, Bursa ve Gemlik'te
birtakım. Ziyaret|er yaptı. Belediye Başkanının Gemlik ziyaretiyle alakah pankartlarını Ekem
İlraalıaOĞl,U'nun pankartlarını Gemlik Belediye personelinin astığı söyleniyor, bu doğru mudur?
Buna lütfen cevap rica edeyim. Şayet tabii cevaptan sonra değerlendirmede yapmak istiyorum.

Arkadaşlar Küçiik Kumlada Bir mescit inşaatı Gemlik Belediyesi tarafindan inşaat ruhsatı
Gemlik Belediyesi tarafindan kısmen yıkıldı. Mescitler ve camilerverilmiş.
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istiyorum. Bu biraz bence acıtıcı olacak ama. Maalesef söylemek durumundayız çünkü
vebalimiz var. Bu konunun İsviçre de Kuran ı Kerim'in yakılmasıyla Beytullahın kabe'nin şubesi
olan mescit inşaatını yıkılması arasında çok fazla bir fark yok. Efendim

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Yıkıldı mı?
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Evet kısmen.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Kısmen derken
--Osman DURDU Meclis Üvesi: Merdivenleri
-Galip GÜR Meclis Başkanı :Merdivenleri en son baktığımda yerinde duruyordu
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Merdiveni kısmen yıkıldı, merdiveni çıkışı.
-Galip GÜR Meclis Başkanı :Osman başkan , öyle bir yere getiriyorsun ki yani Kur-an

yakmakla oradaki yeri o dönemin belediye başkanının park alanına 200 metre ileride Cami olması
hAlinde bak olduğu hAlde kendi ruhsatı imza atıp gayri yasal bir şekilde vermiş olduğu bir izin. Ve
siz bununla tutuyorsunuz ki orada herhangi bir şey yok ki zaten bu konu niye bu kadar siz şey
yapıyor ajite ediyor onu da anlamış değiliz ya.

--Osman DURDU Meclis Üyesi: . . . ...

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Şu anda Kumla'nın şu anda Kumla'nın aslında sağlık ocağına
çok büyük ihtiyacı var ve sağhk ocağı ile alakah birebir görüşmelerde İlçe Saglık Müdürlüğü bunu
bize şifai olarak talep etti ve ondan sonra bu böyle gündeme geldi. Komisyon toplantısında ertesi gün
burada konuştuktan soffa ertesi gün ilçe Sağlık Müdürlüğü bize lazım değil dedi. Ya siz öyle bir yere
getiriyorsunuz ki yani bunun neyle alakası var?

--Osman DURDU Meclis Üvesi: Ben
-Galip GÜR Meclis Başkanı :Bir kere Kuran yakmakla nasıl bir alakası var
--Osman DURDU Meclis Üyesi: şöyle izninizle şöyle. Şimdi o mescit inşaatının Başkanım

yapıldı, inşa edildiği yapıyla alakalı Gemlik Belediye başkanrun imzasıyla verilmiş olan bir İnşaat
izni var

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Gayri yasal.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Şimdi buna siz
-Galip GÜR Meclis Başkanı : Gayri yasal ya park alanına otopark alanına cami mi olur A|tah

aşkrna ya
--Osman DURDU Meclis Üyesi: başkanım

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Yani otopark azaltıyorsun
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım bu evet bu yapının devamı ve tamamlanması

istenmesi hdlinde miimkün. Aynı şey bahsettiğiniz sağlıkla alakalı da söz konusu olur. Yani neticede
orda bir fonksiyon değişikliğiyle veya bir plan değişikliğiyle o müştemilatın yapılması mümkün.
Ben şunu demek istiyorum, başkanım şu. Ben bütiin samimiyetimle söylüyorum, yani Gemlik te
birkaç tane daha başlatılmş mescit inşaatı vardı sonıa amacı dışında kullanıldı. Bunlarla alakalı
sadece sözlü

-Galip GÜR Meclis Başkanı : ortak akımla karar verildi
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım bir şey diyeyim. Ben bunlara sadece sözlü temas

yaptım. O kadar

-Galip GÜR Meclis Başkanı :sözlü temas yapmadınız siz.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: diğerleriyle alakah diyorum.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Siz. Kuran ı yakmakla eşdeğer halde şey yaptınız.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayır diğerleriyle alakah söylüyorum.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Bu bir kere ajitasyona dik alası
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım diğerlerini söylüyorum, ben sözü bitireyim müsaade

ederseniz. Ben Umurbeydeki muhtelif yerleri söylüyorum, onlar da mescit ile alakalıydı. Onlara
sadece diyalog ama idarenin tasarrufuna saygı duyduk saygı duymadık ama bir şey

büttin inancımla söylüyorum Yanidiyemedim..
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tarafından ruhsatlandınlmış. Diyorum ki, mescitler camiler İslam inancına göre KAbe'nin
Be}tullah'ın şubeleridir Burası bir kaçak yapı muamelesi yapılırcasına merdiveni kırılmıştır
başkanım .

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Onun sebebini zaten gayel iyi biliyorsun. Osmaı başkanım
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Açık
-Galip GÜR Meclis Başkanı :gayet iyi biliyorsun
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım
-Galip GÜR Meclis Başkanı : ve ajite ediyorsun olayı bakın.

-Meclis Üyesi: . .. . .....
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Maalesef yani maalesef evet

-Meclis Üyesi: .........
--Osman DURDU Meclis Üyesi: maalesef
-Galip GÜR Meclis Başkanı : Ama öyle bir ilişkilendiriyor ki olmaz böyle yani böyle
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Benim samimi inanç ve kanaatim bir biraz burada acıtıcı

olduğunun farkındayım ama ben inancımla söylüyorum.
-Galip GUR Meclis Başkanı : Acıtı değil, yalan, yalan bak yani eşdeğer eş değer kıldığın
--Osnran DURDU Meclis Uyesi: eşdeğer

-Galip GtIR Meclis Başkanı : Eşdeğer kıldığın şeyle bunu aynı yere koyamazsın
--Osman DURDU Mec[s Üyesi: başkanım.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Kınıyorum
--Osman DURDU Mec[s Üyesi: şimdi anlıyorum,
-Galip GÜR Meclis Başkanı : yani olmaz böyle
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ebrehe de fiilleriyle. Bel.tullah'ı ve Kabe'yi yıkmaya teşebbüs

etti. Ama cenabı hak buna ebabil kuşlarıyla müdahale etti. Kumla da yapılan Gemlik Belediyesi
tarafindaı inşaat rüsatı verilmiş mescit başkanım Allah aşkına yani?

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Şu anda
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yıkılması
-Galip GÜR Meclis Başkanı : şu anda
--Osman DURDU Meclis Üyesi: kabul edilebilir Katiyen değil yarıi

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Ya neyi yıkılmış?
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Merdiveni
-Galip GÜR Meclis Başkanı : Yani yıkılmakla ne alakası var
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Merdiveni yıkıldı başkanım

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Merdiveni kırıldı anlatıyoruz sana
--Osman DURDU Mec[s Üyesi: Kaçak yapımı muamelesi yapılü niye yapılıyor yani

-Galip GÜR Meclis Başkanı : kaçak muamelesi niye yapılsın kardeşim
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Fonksiyon değişikliği icap ediyorsa Plan değişikliği icap

ediyorsa o yapılmalı en doğru iş bu

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Ya Osman bir söyteyeceğim sana bu konunun üzerine o kadar
gidiyorsun,

--Osman DURDU Meclis Üyesi: samimi

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Sana bir şey söyleyeceğim.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Allah şahit samimiyim yani

-Galip GÜR Meclis Başkanı : O 2O0 metre ilerideki camide imamınla da konuştuk, bütiin
herkesle de konuştuk kaç tane safoluşuyor orda bir araştırsana baksana ona

--Osman DURDU MecIis Üyesi: Anladım
-Galip Meclis Başkanı : Şunu yapmaya çalışıyorsunuz, bakın bu mescitleri çoğalttığınız

surece irileri bir şekilde onların üstiine gelecek. Herkesin girdiği camiye insanlar
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--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım,
--Galip CÜn Meclis Başkanı : tamam mı? Ben burada o kadar dernek biliyorum ki cemaat

biliyorum ki bu imamın arkasında rıarnaz kılmayacağım diyen ve bu imamın arkasında namaz
kılmayacağım diyen insanlara cami yapıyorsunuz, mescit yapıyorsunuz.

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım bu bir suiistimal neden

-Galip CÜn Meclis Başkanı : birçok yere gelecek. Yani bunu konuşmanın, tartışmanın yeri
burasımı

--Osman DURDU Meclis Üyesi: burası
--Galip GÜR Meclis Başkanı : değil,
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Neden burası
--Galip GÜR Meclis Başkanı : değil.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Çünkü mescit
--Galip CÜn Meclis Başkanı : Bakın bunu her yerde gördük biz. Hangi cemaatten bahsedersek

bahsedelim birçok çevremizde var. Herkesin var. Ama Allü aşkına söyle a cemaati b cemaati isim
vermek istemiyorum. Bu hocanın arkasında durmayacağım. Ben camiye gitmeyen diyen kaç tane
cemaat var biliyor musunuz Ti.irkiye'de

--Osman DURDU Meclis Üyesi: başkanım ben anladım sizi ama bu bir. Suizamdır neden.
--Galip GÜR Meclis Başkanı : Oradaki insanlar dahil
--Osman DURDU Meclis Üyesi: başkanım neden suizandır
--Galip CÜn Meclis Başkanı : Suizan falan değil
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Söyleyeyim.

-Galip CÜn Meclis Başkanı : Ben tanıdım kişileri suizan falan değil
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım müsaade edin
_Galip GÜR Meclis Başkanı : Orada orada olan 200 m 30O metrelik yerdeki camiye ya bırak.

Bir de bizim dinimiz şunu diyor. Cami ne kadar uzak olursa sevabı da o kadar iyi olur. Yani ne kadar
uzak olursa olsun

--Osman DURDU Meclis Üyesi: tamam
--Galip CÜn Meclis Başkanı : ama insanlar ilk önce araştırır ve bakar
--Osman DURDU Meclis Üyesi: tamam başkanım şimdi vakit namazlarında zaten camilerin

ekseriyeti dolmuyor doğru vakit ama.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Ne söyleyeceğim, bak dolmuyorsa
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Müsaade ederseniz
_Galip CÜn Meclis Başkanı : Allü aşkına. İhtiyaç mı sence ya vicdanen söyle ya ihtiyaç mı

bu? siyaset yapma burda
--Osman DURDU Meclis Üyesi: hay, hay, tamam. Bakın burdaki konuşmalarım Allah şahit

samimi ifadelerim.

-Meclis Üyesi:
__Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben bu konuları polemiği katiyen yapmam sevmem de yani?

Çünkü Cuma günleri, Cuma gtinü farzdır namtvın mescide kılınması, vakit namazı evde kılınabilir
ama evde cuma namazı kılınmaz. Başkanım yann bakın yaz|n yaz:.ır,. Cuma namazlarında Emrü
orda ikamet ediyor. bir çok arkadaşımız orada ya Kumlaya giden insan namaz kılmıyor
zannetmeyin, adam denize giriyor çarşamba günü alkol tüketiyor, Cuma günü namaza gidiyor,
Dışarıda kılıyorlar, cuma namazını yazn.

--Galip GUR Meclis Başkanı : Ya Allah aşkına
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Evet
--Galip GÜR Meclis Başkanı :

--Osman DURDU Meclis Üyesi:
yapma be
nasıl olur mu başkanım

Yani bak öyle bir yere geliyorsun ben kumla da sokakta namaz--Galip GÜRrMeclis Başkanı :

Bende namaza giden adamınl
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--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yazıncuma namauleyvallah
--Galip CÜn Meclis Başkanı : şunu söyle bana şunu söyle
--Emir gİnCÜN Meclis Üyesi: Sayın başkan bu konuda yeterlilik verelim
--Galip GÜR Meclis Başkanı : Bir dakika bir dakika emir Bey, bana de ki Kumla da cami

yetmiyor. Cami yeri yapalım ki ayırdık da yerleri de var. Cami yapalım amenna. Ama bana 200 m
ilerideki mescidi burda İsviçre'de Kuran yıkılmasından eşdeğer bir şekilde anlatamazsın ve bunu
anlatırsan

--Osman DURDU Meclis Üyesi: kutsala kutsala müdahale açısından
--Galip CÜn Meclis Başkanı : hayır bu müdahale değil
--Osman DURDU Meclis Üyesiı Tabii ki Kuranı Kerimle mescit aynı değildir ama. Beytullah'ın

şubesidir, bu da böyledir yani.

-Galip CÜn Meclis Başkanı : Ama Kuranımız da ne der ? Cemaat cami ararrıazkuran bir tek
bizde vardır. Neresi olursa olsun her yerde namaz kılabiliyor bir Müsli.imanlar

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sayın başkanım mescit yapımnı cami yapımını Kur'an ı Kerim
teşvik eder.

--Galip CÜn Meclis Başkanı : Size göreA --Osman DURDU Meclis Üyesi: yapanı da mükafatlandırır
--Galip CÜn Meclis Başkanı :Size göre
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Olur mu? Kuran'a göre
--Galip CÜn Meclis Başkanı :Kuran'a göre cami yapmasmı değil ya Allah aşkına?
--Osman DURDU Meclis Üyesi: ...
--Galip CÜn Meclis Başkanı : Yapma hiç yok. Şimdi bu konularımı girelim. Yani biraz Allah'a

şükür bilgim var. Bu konuda benim yani
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Estağfurullah vardır tabii.

-Galip CÜn Meclis Başkanı : Ama bu değil ki
--Osman DURDU Meclis Üyesi: başkanım konu aynen meclisi ilgilendiren bir konu. Çünkü

yapıyı Gemlik belediye Başkanlığı kaçak yapı muamelesi yapmak kaydıyla kırmıştır. Güvenlikse,
güvenlik

--Galip CÜn Meclis Başkanı : Sana göre
--Osman DURDU Meclis Üyesi: güvenlikse buna tedbir alırur,
--Galip CÜn Meclis Başkanı : Sana göre güvenlik.
--Emir gİnCÜN Meclis Üyesi: Başkan bu konuyu çok konuştuk defalarca konuştuk biz meclis

gündeminde.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yani bu konuda Ben kesinlikle bir ajitasyon katiyen

yapmıyorum. Allü şatıit ama, --Galip GÜR Meclis Başkanı : herkes şahit yani kamuoyu da şahit buna kim yapıyor yapmıyor
görüyor

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bir müslüman olarak. Bu beni rüatsız eder eder eder eder de

-Galip CÜn Meclis Başkanı : Ben şunu kabul etmiyorum. Yani bir Müslüman olarak biz
gayrimüslim miyiz arkadaş?

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayır
--Galip CÜn Meclis Başkanı : Yani ne alaka bu su bu söylediğin zaten........
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bir önceki Belediye Başkanı buraya ruhsat vermiş.

-Galip CÜn Meclis Başkanı : Ya ruhsat aşamalarını biliyor musun? Osmancım
--Osman DURDU Meclis Üyesi: başkanım yasadır Bir yetkisi var
--Galip GÜR Meclis Başkanı : Biliyor musunuz süreci? Ya Allah aşkına ya Allah aşkına

diyorum ya otopark olan planlarda otopark olan yere cami yapıyorsun, tamam mı? Şu andaki ben.
Ticaret odası bil 1 orada ses çıkartılmadı.

eclis Üyesi: Kumla ile ilgili Kumla--Os n D
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-Galip GÜR Meclis Başkanı : Ya ben diyorum bak. bunun vebalini ben sana söyleyeyim. Ben
hayatımda o camiye girmem.

--Osman DUR.DU Meclis Üyesi: Kumlayı diyorum

-Galip GÜR Meclis Başkanı : tamam mı ben burayla ilgili diyorum. orası da aynı. Yeşil alan
bırakmış insan, Kumla da bir tane yeşil alan var mı? Oraya yapıyorsun .

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Başkanım şey peki hani yaşıyoruz ya ısrarla planda otopark
park art* neyse. belediye ruhsat vererek cami olmuş. Onunla ilgili bir şikayet mi var? Yani burada
usulsiiz ruhsat kesildi diye .

-Galip GÜR Meclis Başkanı : tabii şimdi size, size gelen şikayetler veya sen imar
komisyonundasınız, gelen arkadaşlarla konuştuk. Biliyorsun, mevzuyu onların talepleri kadar
istemeyenler de geliyor bize yani.

-Alpaslan EKER Meclis Üye§i: İstemeyen başka bir şey,
-Galip GÜR Meclis Başkanı : Yani
--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: . . ..................

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Ne sordun sen ben başka bir şey mi algıladın yani
--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: yani şunu demek istiyorum. Sonuç da parkta otoparkta

belediye hizmeti alanında kamunundur. Doğru yani şey olan

-Galip GUR Meclis Başkanı : Alparslan bey,

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Şey olan belediye alanında yapılmasıdır.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : bir şey sonıcıım park da Belediye hizmet alanı da Kurşunlu
planlan neden Iptal oldu? Soruyorum sana neden iptal oldu?

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Orda

-Galip GÜR Meclis Başkanı : arkadaşım söylesene
--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: eğer ki o yapının orda tanınmasını istiyor olsaydınız, o da plan

tadilahyla bunu çözebilirdik ,

-Galip GÜR Meclis Başkanı : bir şey söyleyeyim. tamam gene öyle yapacağız. Zaten orada bir
sıkıntı yok da

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: tamam da aynı ..

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Kurşunlu planlan neden Iptal otdu onu söyler misin?

-Alpaslan EKER Meclis Uyesi: aynı yaplyl yapamıyoruz. yani aynı yaplya devam etseniz

-Gatip GÜR Meclis Başkanı : Bir açıklar mısın lütfen ?

-Alpaslan.PKER Meclis Üyesi: Kurşunlu planları

-Galip GUR Meclis Başkanı : Evet,
--Alpastan EKER Meclis Üyesi: tamam, bir vatandaşın

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Kamuoyu duysun

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: tamam, Bir vatandaşın itirazından dolayı mahkemeye
vermiş mahkemede

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Peki neden mahkemeye mahkeme neye karar vermiş. orada ne

demiş mahkeme. Donatlar eksik,

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: evet

-Galip GÜR Meclis Başkanı : onları tamamlayın dedi
--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Tamam,

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Donatılar ne aıkadaşım?
--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Ya şimdi onunla bunu aynı statüye sokamazsın ki yani

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Atlah aşkına
--Alpaslan EI(ER Mcclis Üyesi: sen orada eğer ki

-Ga|ip GÜR Meclis Başkanı : ben bir şey söylüyorum, ben, ben tek bu konuda zaten benim
anlatmaya çalışıyorum. Ya arkadaş diyor ki karıun plan yapıyorsun ki
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revize plan. donatılaırn hepsi tamamına diyorsun Biz donatıları kapatıyoruz ya burada diyorsun ki,
cami yapıyorum, Mescit yapıyorum bu haktır

-Meclis Uyesi: Başkanım

-Galip GUR Meclis Başkanı : Ben bak, bu tartışma bu kadar yeter Yeter bu kadar
--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Gemlikle ilgili Gemlik Belediyesine ait bir sürü yapı vardır.

Planda başka olan yerinde başka olan biz o zaman şu anda başlayalım hepsini şeyini değiştirelim
fonksiyonunu

-Galip GÜR Meclis Başkanı : ömek verir misin, ömek verir misiniz?
-Meclis Üyesi: Sayın başkanım
--Osman DURDU Meclis Üyesi: sağlık Ocağı

-Alpaslan.EKER Meclis Üyesi: Vardır,
-Galip GUR Meclis Başkanı : ver.

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: yani vardır, bunun]a ilgili ömek vardır. Yani planda başka
yerinde yapı başka ruhsatlaıı vardır yani

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Tamam ömek verir misiniz ?

-Alpaslan.PKER Meclis Üyesi: ben ömek bulurum size bir stirü ömek bulurum.

-Galip GUR Meclis Başkanı : Aynı böyle var işte. Otoparkta şimdi cami öteki taraflı mescit

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: şimdi şimdi özü şu.

-Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: yeterlidir Başkanım yani karşılıklı konuşmaya dönüştü

-Galip GÜR Meclis Başkanı: yok yani artık bu hale geldi.

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: olayı tekniğe bağlamayın. Yani Olayı bir şeyi yapmamak
için. teknik ........ konulara .................uygun değil.

-Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: . . .. söz alacaksa.
--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Şimdi ben, ben şahsen şunu düşünüyorum. ben o orada plan

değişikliğiyle çözüliiırdü. Eğer ki o yapının tamamlanmasını istiyorsanız

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Tamam, tamam, biz de hatta biz plan değişikliği yapmadık.
Plan değişikliği yapsaydık siz bu siyaseti yapmayacaktınız öyle mi? Teşekkür ederim. Teşekkür
ederim, tamam teşekkür ederiz. Var mı başka bir şey diyeceğiniz?

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Yani şu şunu belirteyim. şimdi başlamış bir yapı var.

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Tamam

-AIpaslan EKER Meclis Üyesi: Bu yapının

-Galip GÜR Meclis Başkanı : bak o aynı yerden devam edersek

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: aynı yerden devam etmiyorum Yani şunu ömek vermeye

çalışıyorum, başlanmış bir yapı var. Ama yapının fonksiyonun ne olduğu önemli değil. Cami ya da
sağlık ocağı da olabilirdi. Bu bir kütüphanede olabilirdi. Belli bir aşamaya gelmiş ruhsatı verilmiş

-Gatip GÜR Meclis Başkanı : Ama bak Sizin partiniz bir önceki dönemde ticalet odasının
olduğu yere ret verdi, itiraz etti, çok mücadele etti bunla ilgili. Ya lütfen, yani bak bir şey yaparken
kendinizle çelişiyorsunuz

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Aynı şey değil. başkanım bir şey ...

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Ayru şey değil işte aynı bence
--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: önce bir bitireyim. Bitireyim müsaadenizle

-Galip GÜR Meclis Başkanı : tamam bitir bulurun.

-Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Yani bu yapı başlamış, belli bir aşamaya gelmiş . Ordaki
sadece nerdeyse kaba inşaat bitmiş, doğru mu? Neredeyse kaba inşaatı tamamlanmış. ZaIen orayı
kaba inşaatın maliyeti altı üStü.400.000.00 , 500.000.00 TL dir. Madem ki siz bir sağlık
ocağı yapmak istiyorsunuz ve bunu ihtiyaç da var. Evet var, doğrudur. Peki? Bir yere daha o 400 bin
500 binlik rakamı biz o rakamı her yerde harcayabiliyoruz ya 400 bin lira 500 bin [ira. Yani bunu.
Ekstra .......... edeliliyoruz. Ekstradan........ öyle biliyoruz. Ekstradan bir şey de verebiliyoruz,
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Ekstradan bir hizmet yapsantz da o 400 500 kaba inşaa! tamamlamış olsanız iki hizmete kavuşsa
Kumla daha iyi değil mi?

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Daha iyi de ihtiyaç mı sizce? 200 m sizle beraber gezdik, gezdik
Alparslan lütfen ya. 300 metrelik yerde cami Allah aşkına vicdanen söyle siyaseten değil ya.

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım burda. Benim mukayese ettiğim tek husus Gemlik
Belediyesi tarafından resmi olarak başkanlık tarafindan resen ruhsatlandırılmış bir yapı var. Ne bu
Mescit? bitireceğim, uzatmayacağım, siz konuşunca uzuyor konu özür dilerim.

-Ga|ip GUR Meclis Başkanı : Evet
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Kutsal açısından. Kutsal açısından Mescittin bir kısmını

yıkmak da

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Ama bak ordaki sorun
--Osnran DURDU Meclis Üyesi: Çok üzücü çok acıtıcı yani

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Ama bakın ordaki sorun belli, orda biz plan değişikliği yaparsak
--Osmın DURDU Meclis Üyesiı Başkanım bitireyim.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : siz buna okey ediyor musunuz?
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Nokta koyacam.

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Siz ona cevap verin.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben anlamadım.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : demin arkadaşlar okey dedi.
--Osman DURDU Meclis Üvesi: anlamadım.

-Galip GÜR Meclis Başkaİı : Bir sıkıntı yok plan değişikliği olursa.
Burada sorun ortadan kalkac mı
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Katkar tabi başkanım

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Tamam, tamam, sıkıntı yok o z an
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ancak mescit yapmak kaydıy a.

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Ben bilmem.
--Osman DURDU MecIis Üyesi: bilmem olur mu?

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Şimdi orada plan değişikliği var mı?
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Şimdi siz.

-Gatip GÜR Meclis Başkanı : OIada, orada rüsat var .ıma park yani plan değişikliği nasıl
olacak orda.

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Şimdi o yapıyı kökü nden kaldınp orayı park a|anı
yapmayacaksınız. Tekar başka bir şey yapmak amacıyla plan değişikliği yapacaksınız. .

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Yok biz israf yapmayı sevmiyoruz. Orayı bizim geleceği

şekilde değerlendireceğiz. Siz merak etmeyin
--Osman DURDU Meclis Üyesi:... bu plan değişikliğine bu plan değişikliğine

-Meclis Üyesi: Galip abi ...
--Osman DURDU MecIis Üyesi:.... Şamil Başkan.

-Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Burayla alakalı biz önerge verdik zaten. Biz Milliyetçi
Hareket Partisi'yle birlikte oranın plan değişikliğiyle alakalı. Bundan 4 veya 5 ay önce biz donatı
alanlan gidiyor işte burası palk alanıdır, yapılmıyordur diye. Biz ortak kararla birlikte sizlere burada
önergemizi var, önerge bekliyor. Önergede imar Komisyonu Başkanı sizsiniz. Eğer baktığınızda o
plan değişikliği yapmış olsaydık. Bu gün orası ibadethane alanı olarak tescillenmiş ve planda geçmiş
olacaktı. Bugün hiçbir şeyi konuşmayacaktık ve de sağhk ocağına teklif edilmeyecekti. Ve kısmen
yıkılmış dediğimiz yerin diyoruz ki başkanım

-Galip GÜR Meclis. Başkanı :Şamil. başkanım oraya
--Mehmet Şamil YİGİT Meclis Üyesi: oraya merdiven güvenlik açsısından yıkılmış

Başkanı :Oraya uluşturucu müptelalan girdiği için merdiven yıkı[mış,
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-Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Başkanım,

-Galip GÜR Meclis Başkanı :tamam mı?
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayır orda başka bir .

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Bununla alakalı bak bununla alakalı
--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: sosyal konutlara da Müptezeller uyuşturucular giriyor,

hisardakine de giriyor. sizin yapmadığınız işlem sadece yıkmaksa bunları da yıkalım. Baştan sona
Merdiveni yıkmaksa

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Ne alakası var. Nasıl bir bağlantı

-Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Evet öyle korumak

-Galip GÜR Meclis Başkanı :Nasıl bir mantık ya
--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: sizin mantığınıza çıkıyor. Ben benim mantığım değil,

benim mantığım

-Gatip GÜR Meclis Başkanı :Hayır ya

-Mehmet Şamil YIGIT Meclis Uyesi: Benim mantığım bitirmek.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Ne yapacağız orda Toplu konutlarla bunu nasıl aynı kefeye
koydun? Ben anlamadım ki yani

-Mehmet Şımil YİĞİT Meclis Üyesi: Güvenlik için diyorsunuz ki merdiven kısmen yıkılmıştır
diyorsunuz 

..

-Galip GUR Meclis Başkanı : Evet
--Mebmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Bizim hisarda da var değil mi? Kur'an kursu yapılan

yer yine sosyal konutların, oradaki okullarımız, diğer alanlarımız bekliyor. Bunlar güvenlikli
amacıyla yıkıldı mı? Giriş merdivenleri, yollar kapatıldı mı işte ne bileyim bir şey söküldü mü

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Orada bir şekilde talep geldi içeriden dediğimiz gibi.

-Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Çözmek istersek çözi,irn çözüm çok basit yıkmak istersek
buradaki manzarayla aynı şekilde.

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Tamam . tamam başkanım.
--Osman DURDU Meclis Üyesiı Şamil Başkanım ben müsaade ederseniz. Şirndi burada. Eğer

orada. Başkanım o mescit inşaatının yıkım işlemi yapılmasaydı ben bu kadar reaksiyon
göstermezdim Sorumluluğu vebali size ait derdim ama yıkılması beni çok ciddi etkiledi ve rüatsız.
etti Inancımın gereği rahatsız etti

-Galip GÜR Meclis Başkanı : Teşekkür ederim, başka bir şey söyleyecekmişsiniz
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben teşekktir ederim. kolay gelsin

-Galip GÜR Meclis Başkanı.: Sedat bulur arkadaşım.

-Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Sevgili Başkanvekilim, kıymetli meclisi üyeleri, değerli
katılımcılar. Ben de Iyi Parti Grubu ve şahsım adına hepinizi Saygı ve sevgiyle başhyorum.

Sondan başlayayım, bu konu tazeyken. Uygunsuz bir inşaatın yapımlnl Kuran yakmakla
kıyaslanması son derece yakrşıksızdır bizce bunu söylemek isterim.

Neye göre uygunsuz. Yeşil yeşil alan donatılı diye ayrılmış bir alanın üstüne yapılması uygunsuz
bir alan. Bunu da söylemek isterim.

Kutsal dinimiz zaten her türlü uygunsuz işi yasaklamıştır. Bu da uygunsuz bir iştir. Ayrıca.
Yine kutsal dinimiz. Eve lazım, olmayanrn camia haram olduğunu söylerler ki Galip başkan onu
belirtti. 200 metre ileride bir cami var. Ben de birkaç kere girdim.3 safı geçtiğini bende o caminin
görmedim. Y azın 1-2 aylığına belki yoğunluk olabilir. Aynı yoğunluk çarşı camiinde de oluyor.
Yazın yoğunluğunda orada da dışarıda namaz kılınabiliyor Yazın bu. Çok da problem olmuyor
açıkçası. Bir de bu takım şeylerin siyasete alet editmesi. Çok hoş karşılanmıyor zaten yıllardır ülke
bunun sıkıntısını çekiyor. Bunun hatta insanları dinden soğuttuğu söyleniyor. Bu tip kollardan
kaçınmak lazım. En azından bu böyle ortamlarda Canlı yayınlarda böyle taffşma açık ortamlarda bu

yeterince miizakere edilen konular. Her partinin de konuştuğumuz komisyonda
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meclis üyeleri var. burda söylediklerini orda da söylemiştir. Tekrar burada söylemesi sadece kamera
karşısında söylemiş olduğunu gösteriyor. Başka bir şeye yaramıyor bunu da söyleyeyim.

Başka Sayın Ercan Abi'nin bu İstanbul büyükşehir Belediyesi'nin bize hediye etti otobüsleri
böyle bir küçümseyerek konuştu ama ben otobüslerin çok güzel hizmetlerde kullanıldığını gördüğüm
için onlara bir iki şey söylemek istiyorum. Geçtiğimiz günlerde bir okulumuzun yaklaşık bir 45 50
kadar öğrencisi dalıa önce sinemaya gitmemiş o okuldan bir Öğretmen arkadaşımızı .ıJamrştı bunlan.
Götürebilir miyiz, nasıl götüriirüz? Öy|e bir otobüs var mı? İşte o değersiz gibi görünen otobüsler
işte o 50 tane çocuğa hayatlarında ilk defa sinemayla buluşturdular. Birkaç kere de cenaze işleri için
böyle vatandaş talep ediyor. Bizde belediyemizden talep ediyoruz. Yine o değersiz görülen ataç|ar,
onlarca insanı cenazelere götürdüler, köylere getirdiler. Bunu belirtmek isterim.

Bir diğer konu 2016 yılında. haber sitelerinde sıkça yer almıştır Refik YILMAZ
Çukurbahçeli, çukurbahçe köprülü kavşağına başlıyoruz diye vaatleri vermişti. Tabii tizerinden 7 yıl
geçti. 7 yılın sonunda o zaman 2, 3 milyonluk iş bugün 80 milyona tamamlandı. Belediye davet
edildi, gitti, gitmedi, bilmiyoruz. Ama çukurbahçe köprülü kavşağı ilçemiz hayırlı olsun.

Aynısını Gemlik girişimin de de bekliyoruz. Yine Ak Parti Vekili O konu hakkında 2 yıll ya
da bir yıl önce bir çıktığı canlı yayında müjde diye. Projenin onaylandığını başlayacağını söylemişti
ama o günden bugiine bir hareket görmedik.

Bir diğer husus, Cihatlı üçü beşinci etapla ilgili başkanım orayla ilgili sıkça vatandaşlar ne

zaman biteceği ile ilgili sorular soruyorlar. Bildiğim bir bölge orda aslında çok büyük iş yok. Kapı,
pencere, pimapen işte mutfak dolabı gibi ufak işler var. Belediyenin tamamlayacağı cihatlıdaki
konutlar v ar y a başkanım.

_-Galip GÜR Meclis Üyesi: Benim bildiğim üçüncü etap bitti Benim bildiğim kadarıyla.
--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Beştir o zaman ben üç beş diye biliyorum.
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Yarım kalan inşaat dan bahsediyorsun dimi
__Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Evet yarım kalan inşaat orada bir de şöyle bir şey var, başkanım

şimdi yüzlerce konut var. Gemlikte de kiralık ev sıkıntısı var. Ev fiyatları çok arttı. Arz talep
meselesi yüzünden yeterince kiralık ev olmaması fiyatları arttırdı. Orada ki konutları vatandaşlara
verirsek belki bir noktada bir rahatlama olabilir. Teşekkür ederim.

_-Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım Sedat bey müsaade ederseniz bize atıf yaptı. Ben

çok kısa oraya geçeceğim. Ödenre,ve de girmeden. Allü şahit ki eğer orada mescit inşaatın da yıkım
olmasaydı ben bu konuyu giindeme getirmezdim. Biz ahlaken bu işleri f siyaset falan böyle bir şey de

yok. Evet, sağ olun.
--Galip qÜR Meclis Başkanı:..

__Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Değerli Gemlikliler belediyemizin, değerli çalışanları değerli
meclis üyesi arkadaşlar, değerli başkan vekilim Ben Cumhuriyet Halk Partisi meclis grubu adma ve

kendi adıma sizleri sevgiyle saygıyla selamlıyorum.
Ben konuşmaml İsveç'te kutsal kitabımıza yapılan çirkin saldırıyı kınayarak ve bir düa

olmaması için gereken önlemleri devletimizin a|acağı inancıyla ve gerekeni yapacağını bilerek

şiddetle eleştiriyoruz. Bir daha da yaşanmamasını diliyoruz yapılamaz da zaten Ercan arkadaşımız
konuyu gayet güzel dile getirdi. Düşüncelerine katılıyorum.

Ben teşekktir etmek istiyorum belediyemize ve çalışanlarımıza. Neden biliyor musun? Güçlü
bir muhalefet var belediye meclisimiz de Adalet ve Kalkınma Partisi Milliyetçi Hareket Partisi.
Ama Gemlik le ilgili yani burada gündem dışı yapılan konuşmalarda dile getirdikleri hiçbir şey yok
arkadaşlar. Yani demek ki her şey o kadar güzel yapılıyor ki belediye yönetimimizce diye.

eleştirecek bir konu önerilecek bir gtindem maddesi düi bulamıyor arkadaşlar. Ben sizlerden çok
daha farklı şey bekliyorum. Neden biliyor muşununuz? Eğer bir yerde muhalefet ne kadar iyi olursa
hangi iktidar olursa olsun onlar çok düa başarılı olurlar ve halk adına çok düa faz|a icraat
yaparlar. Biz daha çalışkan ve özverili bir önergeler bekliyoruz ve Gemlik le ilgili

e getirilmesini bekliyorum. Benim şahsi görüşümsorunların
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Tabii ki Çevre yolumuzda yapılan çalışamaya teşekkür ediyoruz. Kim Yaşıyanlarımız adına
artı bir değer yaratıyorsa, biz onlara teşekkür ediyoruz. Devamını da bekliyoruz. Söylediğim gibi,
oturduğumuz yerden nasıl Meslek lisesi üst geçidinin bir an önce bitirilmesi Gemlik girişinin
sonuçlandırılması. Balık pazafl camisi'nin minaresinin yıllardır bitirilmediği konusundaki gerekenin
yapılmasını yani çok hassasınız zaten özellikle dini konularda ama arkadaşlar, Bunlarla da biraz
ilgilenin Gemliğin sorunlarıyla. Mutlaka cevabınız vardrr, vereceksiniz de.

Şimdi mesela Gemlikte 112 yeterli mi? 1|2 sayımızın arttırılmasl ne kadar önemli biliyor
musunuz arkadaşlar? O bir dakikalık 5 dakikalık 15 dakikalık gecikmelerde hangi can:ım|za ne kadar
büyük zarar getirebileceğini? Ben muhalefette yani ülkemiz genelinde iktidarı olan
arkadaşlarımızdan Gemlik de ki 112 sayısının da artırılmasını istiyorum.

Biliyoruz ki Kamu hastanelerinde sıra almak için insanlar|m|z, Randew değil değil, sıra
alabilmek için aylarca beklediklerini dile getiriyorlar. Bu konuda da hassasiyet gösterilmesini Sağlık
Bakanı nezdinde çalışmalar yapılmasını diliyorum

Yollar tabii ki gerekli ama sağlık konusunda da özel sektörümüzün yaptığı yatırımların yanında
da Devletimizin de bu konuda. İlgisini alakasını ve bütçesini ayırmasını istiyoruz .

-Meclis lJvesl: .....
-Emir BIRGUN Meclis Uyesi: Gemliği ilgilendiriyor tabi ki sağlık konusu
--Meclis Üyesi:
--Emir nİnCÜU Meclis Üyesi: Şehir hastanesi'nin Şekline şemalını h6lö çok insan eleştiriyor

biliyor musunuz? Şehir hastanesinin yapılan maliyetini biliyorsunuz değil mi? Ne kadar olduğunu

şimdi oraya ulaşmak için şehir hastanesine 2 tane daha hastane yapılabilirdi. Bakın Şehir
Hastanesi'ne götüreceğiniz. Metro isimli ulaşım aracmm yapılan bedelini bir bakın bakalım ne kadar
bir bedel var,2 tane daha Şehrin doğusunun Kestel tarafına o yatırım yapılabilirdi. Bunu burada
tartışabiliriz. Arna sen de biliyorsunuz ki, siz de biliyorsunuz ki Bunun doğru bu Kentin
doğusundaki Hastahaneler çok yetersiz arkadaşlar. Sizlerin bizlerin araclmız olur, oraya ulaşabiliriz
ama yaşayanlarımızın yüzde yetmişi o Şehir hastanesine ulaşabilmek için onca masraf yapar onca
can kaybına uğrar Neyse bunları konuşuruz. Daha iyisi olsun diye uğraşıyoruz. Şehir hastanesine
ben karşı değilim ama sadece ve sadece ve yerinin ve büyüklüğünün doğru olmadığını tartışabilirim
sizlerle.

-Meclis Üyesi:

-Galip CÜn Meclis Başkanı: Ya arkadaşlar ya anlatsın konuşmacı bitirsin de ona göre devam
edelim ya.

--Meclis Üyesi:......
--Emir BIRGUN Meclis Uyesi: Şimdi. Balık pazarııda belediyemizin yapmak için işte

Büytlkşehir Belediye başkanımızla ve belediyemiz|e yaptığı görüşmeleri birçoğumuz hakimidir.
Sizlerde biliyorsunuz aslında. Biliyorsunuzya,yani ben şey olarak söylemiyorum. Yani o çalışmaları
biliyorsunuz tarrı detayıyla bilmeseniz de. Büyükşehir başkanımızın onayı olmadan orada çalışma
başlatılmadı Şimdi fayton kafenin orada olabilir dedi. İskele meydanında olabilir miydi olabilirdi .

Ama biz değerlendirme var başkanın seçimde Balık pazarında balık satılmalı. Gemliğin adı balık
pazafl konulan o semtinde bir balık pazafl olmasıyla ilgili projesi vardı Gemlik halkında bu takdirle
karşılandı ve yatırım başladı Ama Gemliğin girişindeki o. Engelsiz büfenin olduğu yerde yapmainak
|azım gerekçesi de Bakın AVM lerde dahi tek bir tane iniş yaparlar. Bütün mağazayı dolaştırmak
için.

--Ercan BARUTÇUOĞI,U Meclis Üyesi: Sayın BİRGLIN bir cümle lütfen bir nefes alın.

Şimdi balıkpazarının adı kurban pazafl olsaydı oraya kurban pzafl mı yapacakhk yani ?
--Emir gİnCÜN Meclis Üyesi: Onu değerlendirdik yani. Ama bizim kurban pazaflrntz

Gemliğin
-_G ÜR Meclis Başkanr: Kurban pazarında kurban kesilir aynı mantık kurban

ilir balık pazwında balık satılır.pazarında
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-Emir SİRGÜN Meclis Üyesi: Galipçiğim ben cevap verecektim. Cevap verecektim.

-Meclis Üyesi:.,...........
--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: semer gerekiyorsa eğer satabiliriz tabi ki keşke

yaşatabilsek o tarİhİ yerlerimizi biliyor musunuz? Bizler kırk yıl önce, bak 40 yıl önce, 60 yıl önce
beğenmeyip attığımız. O eski antik eşyalarımız için bulabilmek için hepimiz yarış yapıyoruz çok
değerli şekillerde alıyoruz. Ama balıkpazarın da o yatınmımız yapılacak. Şimdi

--Osman DURDU Mectis Üyesi: Emir bey Gemliğin girişinde geçmiş Cumhuriyet Halk Partisi
yönetimi bence çok doğru olaı bir projeydi.

-Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Bu ... . . . benceydi bu benceydi
--Osman DURDU Meclis Üvesi:...
-Enıir BİRGÜN Meclis Üyesi: Yani söylemek istediğim şuydu, AVM lerde bile bütün Avm yi

dolaştırmak istiyorlar insarıları ama burada biz Gemliğin merkezini de eğer Gemliğe özgü balık
pazarında burada balığı indirebilir. Burada taze balığı insanlara sunabilseydik buraya Gemlik
dışından da birçok insan gelirdi. Ömek Mudanya Burada biz yanhş yatırımlarımızla veya
öngörüsüzlüğilmijzle bazı şeylerimizi eksik yapıyoruz.

Şimdi ben Atatiirkçüyüm . Ben laikim. Ben terörün karşısındayım. Ben anti emperyalistim
Ben insan hakları savunucusuyum. Hem tam bağımsız Tiirkiye'den yanayım. Diyen Uğur Mumculu
Ve ömek insanlığıyla ve emniyet mensupluğunu gösteren Gaffar OKKAN'ı saygıyla bir kez daha
burada anmak istiyorum arkadaşlar Bunlar bizim ülkemizin çok büyük değerleriydi. Tabii ki bu
arada son bir ay içerisinde. Vatanımız uğruna şehit o|an gazi olanlanmızı da buradan saygıyla
rahmetle anarak sözlerime son vermek istiyorum. Aldığımız kararlann Gemliğimize hepimiz için
hayırh olmasını diliyorum Teşekkür ederim.

-Galip GÜR Meclis Bakanı: Devam edelim bitsin arkadaşlar. Şimdi Çukurbahçe projesi
kesinlikle ki kesinlikle olması gereken bir proje yani buna hiçbir zaman için Gemlik Belediyesi
veya vatandaş kim olursa olsun müalefette Gemliğe bir tane çivi çakılsın bütiin herkes buna okey
der ki bunu ben her zaman için defalarca da sizlerden konuştuğum zaman ne olursa olsun gidin siz
kendiniz açın. Ama Gemliğe bir tane çivi çakalım. Bir mücadele edelim, bununla ilgili defalarca
konuşfum. Hatta büyiikşehirde de yeterince yatırım bize gelmiyor diye defalarca konuşma yaptım.
Büyükşehir meclis üyeleri de bilir .

Şimdi 80 milyonluk Çukurbahçe maliyetini yarıi. Düa az da olabilirdi ama Gemliğin girişi
kadar önemli. Hiçbir zamaı için Gemliğe katma değer sağlayacak tek bir şey ve trafiği belki de

engelleyecek ama mesela Zafer Vekil ilk geldiği göreve şu ilk başta. Söylediği tek bir şey vardı. Ben
hisar mahallesinde yetişen bir kişi olarak buradan girişi yapmak istiyorum. Gerekli mücadeleyi
yapacağım. Hatta bütün hepimizde destekledik. Ya mümkünse bak bu sefer bize davet gelmiş
gelmemiş ama o gün bizim de progruımtmlz vardı. O yüzden de bu engeldir bu olaya. Ama Gemlikler
bak Gemlik'in girişine aynı şekilde lütfen hep beraber. Hani siz alkrşlayın istediğiniz kadar burada
konuşun istediğiniz kadaı şöyle davet ben ben şeyi yani Uğur başkana soraıım, bilmiyorum
aıkadaşlar şey yaptı mı ama. Ciddi manada hep beraber çalışalım. Gemliğinin girişi bence ivedi. Yani
Çukurbahçe kesinlikle olmasr gereken bir yerde orada da sıkıntı vardı. Ama hep beraber yapalım
mücadelemizi. Gemlik'in girişini en kısa zamanda faaliyette sokalım. Bu bunu bunu esas anket

çalışması yapalım bakalım. Gemlik'te% kaç bunu istiyor?
Ikinci bir konu devam edeyim. Yani uzar, çiinkü da şey, yani bu bu bu talep bu bunda cevap

verilecek bir şey görmüyorum bilmiyorum. Ha.
--Meclis Üyesi: .....
-Galip GÜR MecIis Bakanı: hı
--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: ufak 112 noktasıyla alakah Emir Abi bir şey söylemişti,

onunla alakalı birkaç şey
-Galip G Tamam ben bitireyim. Öyle bakalım şey yapsan
M

eclis
IT Meclis Uyesi:
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-Galip GÜR Meclis Bakanı: Yani ben Gemlik'in girişiyle alakalı muhakkak ki bir çalışma
yapılmasını düşi,inüyorum ki birçok kişi de aynı şeyi düşündüğünü tümin ediyorum . Şimdi Bursa
Büyükşehir Belediyesinden Ben gene çok defalarca söylüyorum ama bu sözü Büyiiıkşehir Belediye
meclisi bilir Bursa Büyükşehir Belediyesinden özellikle talebim şuydu hep çünkü ilgili ilçelere Bursa
Büyükşehir Belediyesi de yardım ediyor arkadaşlar. Ben yalnızca şunu söylüyordum ve yazdığım
önerge şeyin komisyon raponınun altında şunu yazıyordu. l7 İlçesi var Gem]ik Belediyesinin şey
Bursa Büyükşehir Belediyesinin, 17 İlçenin bunla alakalı talebinin değerlendirmeden başka bir ilçeye
ne olursa olsun yardım yapılmasrna karşıyım. Birçok kişide şahittir buna. Şimdi bu Istanbul
Büyükşehir Belediyesi otobüs vermiş, işte hoş geldiniz ya? Bu bir şekilde onure etmektir, belki
bundan sonra bir talebimiz olacak veya bu talep oldu. Mesela bir tane; Deniz temizleme Gemisi
vapuru neyse. Kayığı yollayacaklar. Yani elimizden geleni yapıyoruz yani.

Bursa Büyükşehir'den alakalı hep beraber mücadele edelim de Bursa Büyükşehir'den alalım ya.
Burda oturalım konuşalım ki defalarca ben Büyükşehirde bunun mücadelesini de verdim. Hepiniz de

şahitsiniz.
Balıkpazarı'yla alakalı; Ya Balıkpazarı projesinin hikayesini hepiniz biliyorsunuz, ama ben tekar

anlatayım. Balıkpazan projesi ilk başta Alinur Başkana Bursa Büyükşehir Belediye Başkanına
sunumlan yapıldı, görüşme yapıldı. Tamam mı bunun neticesinde; Bursa Büyükşehir Belediye
Başkanı dedi ki biz yapalım buayı ve bu süreç içerisinde biz de dedik ki, tamam, buyurun. Onun
yetki alanında sahiller hep konuşuyoruz. Ama sonuçta Bursa Büyiikşehir'in yetki alanında bu. l sene

geçti, 2 sene geçti. Ondan sonra döndüler bize dediler ki biz yapmaktarı vazgeçtik, farklı yerler aradık
vesaire işte birçok neden üreterek. Siz yapın. E olurları da var. Bu aşiımanm içerisine geldik. En son

da Uğur Başkan dedi ki, ya arkadaş oraya git, buraya git, biz burayı başlayalım. Sonuçta burdaki yer
Uğur Başkanın anlattığı gibi hem bütün her yerde yani, ciddi manada aslında çeweye zarar
vermeyecek. Yarıi o proje bittiği zaman bütiin herkes görecek, kıymetini de bilecek çok katma değer

sağlayan bir.
Engelli Cafe 'nin olduğu bötgeden alakah da şöyle bir sorun var. Engelli Cafe o dönemde yapılmış

olsaydı bunları konuşuyor olmazdık abi arada yani yıkılması saydı o, yapılan o yatınm yani Fatih
Başkaı döneminde. Harika bir iş olurdu ve oranın çevresi değişirdi. Ama nasip değilmiş. Ama orlan

alakah şu anda Tanm Bakanlığı, özellikle Maıina adına sınırlarını o kadar büyiik genişletti ki oranın,
yani orda ciddi manada uğraşmamız gerekiyor.

Ekrem İMAMOĞıU iıe olarak da şunu söyleyeyim; Ekem IMAMOĞLU özellikle Gemlik'e
gelmedi, aslında bütün Belediye Başkanları ki yann şeyler bunlar ziyarette bulunacak. Ya bunlar çok
şey bir olay değil yani, biz diyaloglanmızı iyi geçirelim de İstanbul'dan, yarıi Bursa'dan
alamadığımızı Istanbul Büyükşehir'den alalım diye mücadele ediyoruz. İlişkilerimiz iyi olsun diye
mücadele ediyoruz. Katma değer yani bak, ben şunun tarafındayım; bu meclisin içerisinde ne olursa
olsun Gemlik'e bir tane çivi çakılsın, öyle veya böyle. Herkes altına imza atar diye düşünüyorum.
Teşekkü ediyorum. Buyurun Şamil Başkanım,

--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Sayın Başkanım, değerli meclis, kıymetli daire
müdürlerimiz ve hAli huzurda bizi seyreden çok kıymetli Gemlik'li hemşerilerirniz, şöyle uzundan
uzaya konuşmalarımızı yaptık, bizim Emir Abimiz şunu söyledi. Çalışan personellere teşekkü etti.

Biz de çalışan personellerimize teşekkiir ediyoruz. Muhalefet olarak bizlere bir işlem düştüğünde biz
zaier. büıadayz, fakat hiçbir işlem yapılmadığı için eleştirecek veya söylenecek muhalefet yapılacak
bir tarafinı görmediğimiz için söyledim,

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Şamil Başkanım şimdi söyledim Gemlik'in girişiyle alakah,
--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Dicem,

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Defalarca,
--Mehmet Şamil_YİĞİT Meclis Üyesi: Geliyorum,

Başkanı: Şey yaptınız yani,
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--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Geliyorum oraya doğru geliyorum Başkanım, yani ben
stikünetle sizleri dinledim, bir kelimeye geleyim dedim. Orda da şey yaptık.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Bak Başkanım. Defalarca birebirde konuştuğumuz da,

-Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Evet,

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Ya oturalım Büyfüşehirlen,
-Mehmet Şamil YİĞİr Meclis Üyesi: Oturalım,
-Gatip GÜR Meclis Başkanı: Bütiin herkes,

-Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Hepsini söylücem,

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Bunlan hep konuşrnadık mı ya,

-Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Sayın Başkarıım onlann hepsine defaatlerce anlatçam.

Şimdi Emir Abi Gemlik'in 112 noktasından büsetti. Gemlik'te 5 adet 1l2 noktası var. Yazın da
biliyorsunuz malum üzere Kurşunlu ve Kumla artı nüfus geldiği için yaz|arı da 2 tane nokta da]ıa
koyuyoruz onlara, yani ilave olarak söylüyorum. Çi,inkü hdlihazırda yine var ama nüfus yoğunluğuyla
alakalı bizim bir dakikanın değil 10 saniyenin bile önemli olduğunu biliyoruz ki defaatlerce şu şiyarı
biz kendimiz edindik, çatışmadan çalışacağız diyoruz. Sizin dediğiniz gibi kim Gemlik'in menfaati ve
idealleri noktasında her kim taşın altına zerre kadar bir elini koyması bizim başlatacağımız
noktadayız.

Şimdi Şehir Hastaneleri dedi. Şehir Hastanelerinden bahsettik, hani bizim şehimizin doğu ve batı
yakasında var. Bir tarafında bizim Şevket Yılmaz Araştırma Hastanesi eski İktisat Hastanesi,

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Başkanım araya girebilir miyim? Şimdi normalde mesela devlet
hastanemiz var.

--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Evet,

-Gatip GÜR Meclis Başkanı: Bu Emniyet Müdiirlüğüne verdik bir bölümünü,
--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Evet.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Orda duruyor bak, yıllardan beri duruyor ve kendi kendine
çürüyor.

--Mehmet Şamil YİĞİr Meclis Üyesi: Yok,
-Galip GÜR Meclis Başkanı: Yani bununla alakalı mesela bunu da daha önce konuştuk,
--Mehmet ŞamiI YİĞİr Meclis Üyesi: Onla,

-Galip GÜR Meclis Başkanı: A}<lıma geldi diye söylüyorum,
--Mehmet Şamit YİĞİT Meclis Üyesi: Onla alakalı bir çalışmamız, çahşmalar var Başkarum,
-Galip GÜR Meclis Başkanı: Bak şu halihazırda hastane oluak yapılmış bir olay. Şimdi kuzey

planları açıldı. O bölge ciddi manada buna talep yani acil işte poliklinik vesair. Yani bunları işte
Ç lebilecek birçok şey var.

Diş Hastanesi,
izde malzeme var yani.

--Mehmet Şamil YİĞİr Meclis Üyesi: Başkanım oraya Diş Hastanesi olaıak Bakantık tarafından
hazırlanmış, geçmişte yıkılan SKK'nın olmuş olduğu Diş Hastanemiz vardı ya şimdi oraya bir
Sağlık Merkezi yapıldı. Yine Sağlık Merkezini de en yakın zamaııda aktif hale alınacak. Burdaki
Gemlik Devlet Hastanesi'nin de bir kısmında 9 tarıe, 10 tane diş polikliniğimiz var ve orda hem çocuk
Polikliniklerin ihtiyacı olan çiinkü pediatri olarak çocuklaıı da bakmış olduğu diş hastalıkları ve
geliŞimiYle alakalı oraya o şekilde tasarlamayı düşünüyorlar Başkanın. Onun çalışmasını yapıyoruz.
Yine Gemlik'in,

-Zeynep AKIŞ SERİ_NTÜRK Meclis Üyesi: 112 'in bilgisini alabilir miyiz Başkanım,
-Mehmet Şamil YİĞİr Meclis Üyesi: 5 tane l12'in bilgisini İlçe'Sağlık Müdürlüğiimüze

söylerseniz, onlar sizlere daha net bilgisini versin, 5, 5, 5.
kanı: Başkanım ben bir şey söyleyim mi?
Meclis Uyesi: Dün şeylerle,

__M

sayfa 18 / 32





-Galip GÜR Meclis Başkanı: Talepler nasıl alınıyor? Mesela bu Gemlik'in Gemlik'e Diş
Hastanesine ihtiyacı var herhalde,

-_Mehmet Şamil YİĞİT Mec[s Üyesi: Tabii ki,
-Galip GÜR Meclis Başkanı: Çok büyük alan orası yani,
--Mehmet Şamil YİĞİr Meclis Üyesi: Bunlann hepsi, toparlıyoruz, Şimdi şöyle Gemlik olarak

bakmayacağız meseleye şöyle özür diliyorum,

-Galip GUR Meclis Başkanı: Ha bölgesel olarak mı?
--Mehmet Şamit YİĞİT Meclis Üyesi: Bölgesel olarak bakıyoruz. iznik, Orhangazi ve Gemlik'i

de kapsayan bizim bu bölgenin en büyfü hastanelerinden bir tanesi ve bizi Gemlik'te diğer hasta
diğer ilçelerden de hasta geliyor bizlere Başkanım. Yani bizim heyet raporlarımızı, sağlık
raporlarımızı vesaİrelerinİ almış olduğu tam teşekküllü hastanelerden bir tanesi bizim. Çünkü Çocuk
Doktorundan tutun bütün işte ne bileyim Beyin Cerrahi, Fizik, Psikiyatri hepsi tam teşekküllü
hastanelerden bir tanesiyiz. Hata Özgür Bey ismini vermekte çekinmem, en sonunda da beyin
ameliyatları yapan bir hastaneyiz. En son Şehir Hastanesinde beyin ameliyatları yapıyordu. Biz
Gemlik Devlet Hastanesinde beyin ameliyatları yapan bir hastaneyiz. Bunları büyüyen bir hastaneyi
de aşağda düa iyi hizmet verebilmek için 260 yataklı bir hastanemizi kapasitesini arttırmak, 30 tane
bizim yoğun bakrm ünitesi olduğumuzu, burada da Diş Hastanesi ile birlikte bölgeyi rahatlatacak bir
hastane planladığımız için söylüyorum. Planlanan için söylüyorum, hani düşünülen konuşulan
çalışma, bizim Gemlik gelişimiz. Evet, Gemlik gelişi bizim defaatlerce de elzem olan bir nokta. Daha
önce de Zafer Abinin demiş olduğu Hisar'a bağlacam. Bu projeyi bu dönemde projeyi bak Olur'unu
bile almak büyiik bir başan. Şunun için söylüyorum. Gemlik'in girişi yapılacaktı, kapatılacaktı,
olacaktı değil. Şu an projenin ha]ihazırda. Bizim Gemlik' teki ideallerimizi ve Gemlik' teki böyle,
işte Ticaret Odaların, Ticaret Borsasının, Belediye Başkanlıklarının yetkili kurum STK' ların bir
haıeketli bir şekilde oranın takipçisiyiz Başkanın. Çünkü bize değer katacak Gemlik'in şu an bir
merkezi giriş gözüküyor. Aslında bizim asıl girişimiz Rıfat Minarenin olmuş olduğu yer iıma
yoğunluk olduğumuzda Salı günleri de defaatlerce de yerine bakmış olduğum terminal girişi çok
büyük yoğunluk oluşturuyor bize. Ve köye gidecekleri de,

-Gatip GÜR Meclis Başkanı: Abi,
--Mehmet Şamil YİĞİr Meclis Üyesi: Kalacakları da,

-Galip GÜR MecIis Başkanı: Öyle bir problem ki her gün kavga çıkıyor, orada polis olmasın
Akşamlan ve Sabahlan ciddi manada vaI ya sonın, olmaz yani halt saf}ıada o yiizden de çok önemli
acil.

-Mehmet Şaınil YİĞİT Meclis Üyesi: Kesin,
-Galip GÜR Meclis Başkanı: Biz bak biz, biz, biz bir şey söylücem hem de espri olsun bu

arada. Ercan Başkanım geçmiş meclis üyeleri bilir. Kumla 'ya bayağı mücadele ettik biz. Kumla 'ya
doğa|gaz gelsin diye. Biz Cumhuriyet Halk Panisi olarak orda bir etkinlik yaptık, kuru fasulye
pişirdik. Bu ulusal medyaya düştü. Ulusal medyaya düştükten sonra ciddi manada en hızlı şekilde
doğa|gaz geldi Kumla 'ya,

--Osman DURDU Meclis Başkanı: ..................
-Galip GÜR Meclis Başkanı: . . . . .. hem öyle. Hem aslında burada da aynı şey yapılabilir. Onu

demek istiyorum yani. Bu şekilde çünkü ordaki bak ordaki bir ulusal medyaya bir çıkartabilirsek ama
böyle ıurdulu kırdılı şeylerle değil,

--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Hayır. hayır.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Yani ciddi manada,
--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Biz, biz Belediye Başkanıyla birlikte Sivil Toplum

Kuruluşlarıyla birlikte bizim Siyasi Partinin İlçe Başkanlarıyla birlikte Kara Yolları Bölge
Müdürlüğiimüze gidip biz bunu çahşmalarını alabiliriz. Tabii ki bunda, hani hizmet almak için
birazcık düa oşturmak gerekiyor. Yerine gitmek gerekiyor, beraber gideriz Başkanım onu
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Yine Gemlik üst geçit dediğimiz evet defaatlerce dile getirdiğimiz Endüstri Meslek 'in ordan
geçişlerin geçmişte sorunu yoktu ama burdan geçişlerin buraya sorunun düa geçmişe dayalı 96
Yılından beridir çevre yolu açıldı. 2.000 yılından beridir orda üst geçit bizim olmazsa olmazımlz.
Takiplerini yapıyoruz Başkanım, mal tedarikleriyle sıkıntı yaşadlar, mal tedafikleriyle alakalı
problemi çözdiikten sonra imalatı kısa bir sürede bitireceklerini söyleyebilirim.

Yine Gemlik'i ilgilendiren bir konulardan bir tanesi şunu söyleyebilirim. Kaıacaali 'ndeki
bahkçıları ilgilendiren l00 metre olarak tasarlanan ama 60 metre uzrınluğunda bahkçıların yerel
balıkçılan da ilgilendiren ve çevreyi de ilgilendirecek iskele projesi tamamlanıyor. Ay sonunda da
muhtemelen şeyleri bitti. Ufak tefek etrafında işte halatları bağlama yerlerine bitirilmesiyle birlikte
bir hafta 10 giiırıe kada da oranın açılışı olacaktır, Gemlik için söylüyorum.

Bursa Büyükşehir'in de sizin de duymuşsunuzdur 15 Temmuz Demokasi Meydanı' nda bir telle
çitle örülü bir yer gerçekleştirildi. Orda çevre düzenlemesi yapıllyor. Yeni bir çevre,

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Başkanım zaten sorun var, ortak akıl diyoruz ya Ercan Başkan her
seferinde söylüyor. Şu anda orda tel örgüleri bize vatandaş şikayet etti. Yani ben olduğum için diyor.
Yani nasıl bir proje yapacaksınız, ne yapacaksınız? Hiçbir bilgimiz yok Gemlik Belediyesi olarak,

--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Şimdi onun da projelendirmesini dışarıya görsellerini
asacaklar Başkanım, onun bilgilendirmeleri Muhammed Ali AKTAŞ, Zeynep Başkana
bilgilendirmelerini vereceklerdi Başkanım, onu söyleyeyim.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Ama başladıktan sonra yani sonuç olarak,
--Mehmet Şamit YİĞİT Meclis Üyesi: Şu an çevre düzenlemesi yok, başlamadılar daha çevre

güvenliği,

-Galip GÜR Meclis Başkanıı Sen şey Şamil Başkanım, sen Gemlik'i biliyorsun, orda bir tel örgü
örüldüğü zaman orda ne oluyor diye. Ya o kadar geldi ki yani Gemlik Belediyesi'ne ya ne
yaplyorsunuz siz, bir de biz yapıyoruz oluyor yani.

-Mehmet Şamil YİĞİr Meclis Üyesi: Şimdi,
-Galip GÜR Meclis Başkanı: O yüzden yani lütfen bak hep beraber ben şu tarafindayım bak

Şamil Başkanım, ben yaptım oldu. Hangi arkadaşım söyledi bilmiyorum. Ben yaptım oldu değil.
Aslında bunu, bunu Büyükşehir gayet şey yapıyor yani, bir şey yapıyorsan Gemlik Belediyesi'ni
bilgilendir yani, ne olur yani. Ha bizim de belki katkımız olur. Çiinkü biz yaşıyoruz burda. Biz de bir
şeyler söyleriz yani bunlara,

--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Elbette ki o konuda haklısınız. Onun bilgilendirmeterini
verecekler. Görselleri ve çalışmalarını irtibat haline gireceklerini söyledikleri için söylüyorum.

Yine son dönemde Gemlik - Mudanya Çevre Yolumuz vardı. Çevre yolunda Gemlik etabı
tamamen bitmiş bir vaziyette, Mudanya kısmının 6 yol,6 kilometrelik bir yol kısmı kaldı. Üst
geçitler biz de sıkıntılar vardı. Onlar tamamlanırsa Gemlik'in tohum gelmesiyle birlikte büyüyen
Gemlik'te Kara Yollarıyla İstanbul'a gelip işte deniz yolu ulaşımı sağlayacak Gemlik'e de değer
katacak Mudanya ve aramızdaki mesafeyi 40 dakikadan 20 dakikaya indirecek bir projenin sonlanna
doğru geliniyor. Bu da 2023 sonunu bulacaktır diye 6 kilometrelik yol. Çünkü hemzemin geçişler
var.

-Gatip GÜR Meclis Başkanı: Başkanım,
--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Viyadüklerimiz var, viyadükleri geçtikten sonra Gemlik'e

de faydah olacaktır.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Teşekkür ederiz. Ben tabii ki devletimiz asli görevlerini yerine
getirmekle mükellef yani miimki,iırı mertebe ben her zaman için aynı şeyi söylüyorum. Bursa
Büyükşehir, Bursa ve ilçeleri devletten bu son 10 yıl, 20 yıl diyebilirim rüat, en az şeyi aldı. Diğer
illerle kryasladığ|m|z zaııar, neden? Büyükşehirle beraber Mardin, Urfa Gezisi yaptık. Yani ben
"niye buraya geliyorlar" diye merak ediyorum yani, şey hmak içinde söylüyorum yani. Şimdi bizim
tabii ki Gemlik beraber çalışıp ki yani geçmiş, geçen mecliste miydi? Trafiklen alakalı

trafiklen alakalı 2 şey var. Gemlik 'in en büyük sorunlaıından biri.senln
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BüYükŞehir de özellikle hatırlarsınız. Yalnızca trafık konulu meclis yapacağız. çünkü trafikten
alakalı tüm konularda Büyükşehir ve UKOME yetkili. Yani bizim İlçe neıeoiyesi olarak bütün her
şeyi, şeye karar verdik.

Bu onlann aklına yatmazsa zaten geçmiyor, ki örnekleri var. Biz Kumsal Sokak'ı kapatalım
dedik, kaPatma UKOME mesela trafiğe. Trafiğe kapanacak şimdi bizim taksici arkadaşımız Mustafa
KAYNATMA özellikle diyor ki tek yön uygulamasma geçmemiz |azım. Geçmemiz lazımdı. Bir
proje üretmemiz lazım. y önerge veririz.Ne yaparız ama.

--Ercan BARUTÇUO
--Galip GÜR Meclis komisyon mu oluşturalım Gemlik'le ilgili

arkadaŞ, Yani ben her ilçenin orda temsilcisi var. Her ilçe kendini temsil etsin ama biz Gemlik,i oİdabi e, iktidarıyla.
: Evet,
yani ki insanları ya en azından hazır halde, Meclisi de

bilgilendirirse UKOME 'den bütün her şeyi ona göre geçer. Uygun şekilde bütün herkesi katlayan birk bunu teklif ediyorum yani Ercan.
Meclis Üyesi: Olur,
kanı: Teşekkür ederiz,

--Mehmet Şamil VİĞİr Meclis Üyesi: Teşekkür ederim Başkanım. Başkanım şeyi söylemeyi
YnYttum. Özür diliyorum şeyde kalmışken. Şimdi son dönemlerde bu bizim spor kuİtıpleİinin ve
kulüPler birliklerini, söylemleri ve Gemlik 'teki şeylerini görüyoruz kamuoyundan da takip ediyoruz.
Gemlik'imizde yeni bir müdürlük veya bir müdürlüğün alhnda ama müdürlükte spor müdürlüğü de
ibaresinin aÇılmıŞ olmasını sözlü önerge olarak teklif ediyorum, alırsınız, değeİlendirirsiniz diye
düŞünüyorum. İşte Kültür ve Spor Müdürlüğümüz diyebiliriz, işte sadece Spor Mtıdtırltığti kurabiliİiz
biz. Bir SporJvlüdtirlüğü adı altında bir müdürlüğün kurulmasını,

-Galip CÜn Meclis Başkanı: Tamam,
--Mehmet Şamit VİĞİr Meclis Üyesi: Sözlü,
-Galip GÜR Meclis Başkanı: Sözlü önerge yani şey olarak mümkünse bilmiyorum, sözlü

önerge olarak alalım ona göre komisyonlar ve idare şey yapar. Gerekirse şeye getirir. Mahmut Abim
buyur.

-- Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri. Birazriyasetin
önemli projesi olan dönüştim projesi. Beş mahalleyi ilgilendiren. 3.500 konutu ilgilendiren bir
Projemiz vardı. Son zamanlarda sanki biraz böyle uzaklaştık mı? Yani bize aktarılan bununla alakalı
bilgi yok meclise getirilen. Yani hiçbir şey yapılmıyor mu? Olmuyor mu? Gelişme mi yok? Gelişme
varsa iyi yöndeyse y6da kötü yöndeyse, neyse bilemiyorum . Bize bir bilgi verilirse meclise çok mutlu
oluruz bununla alakalı.

--Galip CÜn Meclis Başkanı: Mahmut abi, bak kesin ne olduğunu bilmiyorum ama ben o
bölgenin insanı olduğum için sorun şu; Bana mesela geçen gün bir arkadaşım aradı ki Uğur Başkan
da aYnı Şeyi söylüyor görüşmelerinde. "Şimdi ben kesinlikle katılmayacağım" diyen oranı çok düşük,
Ama hiç gelip te imza atmayan var.

Mesela geçen bir arkadaşım aradı beni. "ne oluyor plan, şey" dedi "kentsel donüşüm". Dedim
ki "yani tamam hani bütün herkes ret verse yapılmayacak" derim ben sana şimdi cevap olarak. Ama
arkadaŞ yani yüzde altı, yedi "ben katılmayacağım" diyor. "Adam cevap vermiyor" dedim. "Benim
gibi" dedi o da. Dedim "niye cevap vermiyorsun? Olumlu veya olumsuz. Ya altına imza atacaksın
YAda atmayacaksın" dedim. Ki ona göre belediye de buna göre davransın. Yani şuanda insanlarla
yapılan görüşme neticesinde insanlar bekliyor. Anlamıyorum yani niye bekliyor? Ama bak en yakın
arkadaŞım ve biran ewel beni bundan önce "kentsel dönüşüm, kentsel dönüşüm" diye o kadar
rahatsız eden bir arkadaşım ki bu. Şimdi de öyle diyor. "Ben de atmadım diyor oraya imza". E
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--Osman DURDU Meclis Üyesi: Peki, sebep ne sizce vatandaş bir tereddüt oluyorsa acaba
güven sorunu mu yaşıyor vatandaş?

--Galip CÜn Meclis Başkanı: Şöyle Osman'cım. Benim bak, ben değil, Bunu Uğur Başkanla
beraber işte konuşulması gereken konu ama bence şu; kentsel dönüşümün mahiyetini insanlar
algılamıyor. "Benim diyor orada 100 metre yerim var. 10 kat veriyor" yani emsalle alakalı veya
üzerine para ile alakalı bir sorun yaşıyorlar. Benim fikrim bu. Kesinlikle bilerek konuşmuyorum yani
ben öyle düşünüyorum. Kentsel dönüşüm dediğimiz konu

--Meclis Üyesi: Başkanım, ha pardon
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Kentsel dönüşüm dediğimiz konu ciddi manada ortak payda da

birleşilmesi gereken bir konu. İnşallah başarırız. Çünkü bu zamana kadar Gemlik'te bununla alakalı
hiçbir çalışma yapılmamıştı. Bu ilk. Buna artık vatandaş karar verecek. Gemlik Belediyesi bununla
alakalı oraya ilgili kanun maddesini uygular. Tamamen kitler. Ama bu davranış kesinlikle Gemlik
Belediyesinin davranışı olmayacak. Ya kabul etmiyorsa vatandaş bir şekilde vazgeçilecek diye
düşünüyorum.

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Sayın Başkan, bir iletişimde eksiklik mi var? Yani
oradaki halkla belediyenin kendini anlatamama gibi bir şeyi mi var?

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Mahmut abi, Uğur Başkan orada
--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Yani bununla alakalı bu toplantıları çok sık orada

yapıp, insanlarla birebir konuşup belediyenin bu işte rol alıyor olması |azım. Yani halktan bir şey
beklerseniz orada bir şey olmaz. Mutlaka yönlendireceksiniz. Mutlaka iyi bir projeyse bu, siz
inanıyorsanız inandı ğın ızı or ada aktarmanız |azım halka bunu.

-Galip CÜn Meclis Başkanı: Mahmut abi, şöyle anlatayım. Uğur Başkan en son bu konuyla
alakalı özellikle ben katıldığım için biliyorum. Balıkpazarın'da bir toplantı yaptı ve dediği aynı bu
konuyu orada da dile getirdi. Dedi ki " yani atıyorum 1000 tane malik var. Yüzde altısı ret vermiş.
Tamam, canım üstüne. Yüzde onu "evet" demiş. O da tamam. Yüzde sekseni gelmiş, konuşmuşuz
gitmiş. Ya cevap verin buna. Karar verin. Ha bunu nasıl yapılır siz de fikir verin yani ama belediye
benim bildiğim Uğur Başkan bazında toplantıları daha çok mu yapması lazım? Daha çok yapsın
konuşalım.

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Başkanım, araya giriyorum burada da. Uğur Başkan şöyle bir
fikir söylemişti. Hatta biz de onu okeylemiştik daha doğrusu. Etap, etap halinde

--Galip CÜn Meclis Başkanı: Tabi
--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: En azından küçük bir etapla, hangisiyle anlaşırsak oradan

başlarız. En azndan bir örnek olur. Biterse vatandaş inanır diye

-Galip GÜR Meclis Başkanı: O hangi bölge ve hangi aşamada olduğunu ciddi manada
bilmiyorum, Yani Uğur Başkan gelince bir daha konuşuruz diye düşünüyorum. Ama ciddi şu; yani
orada ki vatandaşın kardeşim bir kere katma değer yani siz bu işleri iyi biliyorsunuz Alpaslan Bey.
Orada şuan da bir daire yaparsan atıyorum 500 liraya satarsan, kentsel dönüşümle birlikte o proje
gerçekleşirse oradaki daire fiyatları ve alınacak derecede olmaz. Ben öyle proje olarak görüyorum.
Kendi şahsım için konuşuyonım. Yani vatandaş bunu da anlamasılazım. Yani vatandaşla alakalı bir
süreç. Habiz iyi anlatıyor muyuz, anlatamıyor muyuz? Ama benim bildiğim orada bir ofisimiz var.
Devamlı orası açık. Uğur Başkanda bununla alakalı Balıkpazarı'nda defalarca konuşma yaptı. Bunu
biliyorum ama Mahmut abi Uğur Başkan gelsin ona göre tekrar değerlendirelim bence bu konuyu.

Teşekkür ederiz. Gündem maddelerine geçiyoruz.
--Emir gİnCÜN Meclis Üyesi: Başkan bu tutanakları konuşalım. Oylayacağız ya. Tutanaklar

var ya, meclis tutanakları. Bir önceki toplantının.
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Meclis tutanaklarını da söyleyeceğim şimdi. Konuşmalar bitsin.

Buyurun, tabi ki lütfen.
A! Meclis Üyesi: Sayın Başkan vekilim, kıymetli meclis üyeleri, kıymetli

lik halkı. Hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıhazi en kı
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Tabi bugün ki gündem dışı Galip Abi galiba sana nasip oldu.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Vallahi yani
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bayağı, bayağı başlık var.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Şey şimdi araya gireyim başlamadan dur. Şimdi herkes diyor ki
"Galip sen geldiğin zaman bir an ewel bitiyor meclis. Çok hızlı bitiyor". Bugün nazar değdi yani.

--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bugün nazar değdiğinin farklı bir boyutu da var. Galiba bu
ikinci göüşmeyi gündem dışına atmak bir ritiiele dönüşür oldu yani. Şimdi hazır buraya
dokunmuşken müsaadelerinizle bir soru soracağım da.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Tabi ki
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Başkan bey özel değilse nerede acaba?

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Muhtarlarla birlikte Kıbrıs'a gitti sanırım.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Seminer seyahatinde

-Gatip GÜR Meclis Başkanı: Evet
--Rıdvan ÇAKMAK Mec[s Üyesi: Şimdi kendisi burada yok. Söylediğim sözler yönetimedir.

Ama eğer söz hakkı doğarsa tabi ki yani zoomla bağlanabilir yani.
_Galip GÜR Meclis Başkanı: Ya şöyle yapsak. Yani Uğur Başkan pazartesi burada olacak. Bu

konuşmayı Uğur Başkan olduğu zaman yaparsan çok makbule geçer.

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Kısa bir ciirnle söyleyeceğim. Gelince cevabını
isteyeceğim. Gelene kadar da kendisine süre vermiş olalım.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Ama burada biz dayanamayacağız. Biz velTneye çahşacağız o

sebeple yani
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Cann sağ olsun. Sonuç itibariyle burada her şey güzel

sohbet niteliğinde gelişiyor.

Şimdi antamadığım şu arkadaşlar. Benim bildiğim, saymadım ama bir yıl içerisinde dört kere

Kıbrıs'a gidildi.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Yok yanlışınız var. Bir yıl içerisinde bundan önceki dönemde bir
yılı geçik benim bildiğim kadarıyla. Özel kendi gittiği de oldu. Onu da sayıyorsunuz siz.

__Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Hayr, meclis üyeleriyle gitti. İki kere muhtarlarla gitti

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Meclis üyeleriyle biz bir yıl önce, geçen aralık veya

-Meclis Üyesi:
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Tamam hadi yani bir yıl değil de on üç ay olsun yani.

-Galip GÜR Meclis Başkanıı Sonuçta ne demek istediğinizi anlaşıldı diye düşünüyorum.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yo daha bitmedi ama

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Dört dedin de, dört değil yani
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Kaç o zaman?

-Galip GÜR Meclis Başkanı: İki
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: İki mi? Bir kere meclis üyeleriyle gidilmedi mi?

-Galip GUR Meclis Başkanı: Evet
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bir kere muhtarlarla gidildi.

-Galip GÜR MecIis Başkanı: Tamam işte muhtarlarla
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Şimdi yine muhtarlarla gidildi. Bundan önce de muhtarlarla

gidilmedi mi?

-Meclis Üyesi:
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Uyesi: Muhtarlar başımızın tacı. Oraya giden herkes başımızın

tacı. Meclis üyeleri de dihil. Ama bu konuyu açmamda ki sebebi Galip Bey anladı. Şimdi siz eğer bu
milletin size emanet ettiği keseden, bir seminere gidiyorsanız bu millete dönüşte açıklama yapma
gereği doğar. Bu qıillete dönüşte Başkan Bey'in kendilerine ulaşır muhakkak. Rica ediyorum geldiği

desin ki "arkadaşlar ben dört kere, üç kere, iki kere, bir kere Kıbns'a gittim.
seyahatti bu. Dolayısıyla sizin k

şuraya
rn
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ama bakın lütfen gidişimde ki sebep şuydu" desin. Gelsin koysun masaya, bu Gemlik halkı da desin
ki " aa yüz bin lira, iki yüz bin lira harcama olmuş ama Başkan Bey'de eli dolu gelmiş" desin. Kofi
Annan gitmedi Kıbns'a bu kadar.

--Galip CÜn Meclis Başkanı: Bakın ben
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Kendisi, neyse

-Galip CÜn Meclis Başkanı: Bir araya gireyim. Ne olur,
--Meclis Üyesi:
--Galip CÜn Meclis Başkanı: Şimdi muhtarlarla gidileceğini öğrendiğim zamaflben Muhtarlar

Cemiyetine gittim.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Evet
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Dedim ki "Uğur Başkanı kandırdınız. Siz dedim bildiğim

kadarıyla Gap projesine, Gap'a gidecektiniz," "Oylama yaptık" diyor. Uğur Başkan'a sordum.
Muhtarlarla birlikte oylama yaptı. "Gap'a gitmek isteyenler vardı. Ama oylama sonucunda Kıbrıs
çıktı" diye, Hatta birkaç muhtarla da espri yaptım. Dedim ki " senin yüzi.indendir bu. Sen gitmek
istemişsindir oraya" gibi.

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ya teşekkür ederim açıklamanız için de, burada aslında
vurgu yapmak istediğim yer mek6n değil. Neden gidiliyor? Neden bir yere gidiliyor ki?

-Emir nİnCÜN Meclis Üyesi: Şimdi Başkan çok doğru gitmiyor. Şundan doğru gitmiyor.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Sabredin, verirsiniz cevabını lütfen
--Emir gİnCÜN Meclis Üyesi: Hayır hayır
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Sabredin ya
--Emir nİnCÜN Meclis Üyesi: Şundan diyorum
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Az önce hastanesinden girdiniz, pastanesinden çıktınız. Bu

mu yani?

-Emir gİnCÜN Meclis Üyesi: Hastane bu insanlann
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Sabredin, lütfen sabredin
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Rıdvan Bey,
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Lütfen sabredin

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Emir abi bak ben aynı şey olacak biliyorum o yüzden söyledim.
yani bence

--Emir gİnCÜN Meclis Üyesi: Hayır diğer örneklerini getireceğim ben. Bursa'da ki diğer
belediyelerin örneklerini

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Önemli değil. Yanlış yanlıştır.

-Galip CÜn Meclis Başkanı: O bir yere gidecek zaten.
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Şimdi yok lütfen müdüale ederseniz. Ben sadece merak

ediyorum yani Başkan Bey gelsin de bizi bir bilgilendirsin. Bizimde göremediğimiz, bilemediğimiz

şeyler olabilir yani. Sonuç itibariyle bunu sormak gayet bizim hakkımızdır, Gemlik halkının.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Rıdvan yanibiz şimdi bundan önceki Recep Altepe döneminden
neler yaşandığını herkes biliyor.

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bakın Galip Bey lütfen
--Galip CÜn Meclis Başkanı: Bugün de aynı şey geçerli.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Sizi kırmayacağımı biliyorsunuz ama

-Galip CÜn Meclis Başkanı: Şunu ... ne olursun bak. Bu soruyu
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bir saniye
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Bu sorulu Uğur Başkan buraya geldiği zaman tekrar sor ya.

Hiçbir sorun yok ama burada şimdi bak burada konuşursam biz meclis üyeleri olarak bunu yani
konuştuğunda, germeye hiç gerek yok. Uğur Başkan gerekene cevap verir zaten

--Rrdvan AK_Meclis Üyesi: Bu gerginlik değil Galip abi
Başkanı: Gerekenin cevabını veriripG
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--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Gerginlik zaten Balıkpazarın'd,a yaşanacak. Bu gerginlik
değil yani bir saniye oraya gelmedim daha. Şunu demeye getiriyorum yani tamam mı yani. Şunu
söylemeye getiriyorum. Sonuç itibariyle siz bir yere gittinizzaman, geldiğiniz zamangidiş sebebinizi
a'dan z'ye açıklamanızlıazım, Bu budur. Bitti. Sadece Başkan Bey'de geldiği zaman bunun ricasını
sizler aracılığıyla iletmiş oldum.

--Galip CÜn Meclis Başkanı: Tamam
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Şimdi gelelim bu, ha cami hususunda da tek bir cümle sarf

edeceğim. Cami gereksizde olsa her cami sayglyl hak eder, Saygı gereklidir. Nokta. Bu konuda başka
açıklama yapmayacağım.

--Galip CÜn Meclis Başkanı: Saygısızlık mı yapıldı?
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yani oraya kepçe dayamakta teknik olarak haklı olmuş

olsanız dahi dışarıdan görülen manzarabir camiye kepçe dayandığı yani
--Galip CÜn Meclis Başkanı: Ciddi manada.uİran yapıyorsun yani
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Neyse, şimdi arkadaşlar bdıık pazar yeri. Top orta sahada

dolanıp duruyor burada. Bunu a'dan z'ye hatta hatırlarsanız bir yıl öncede bu mecliste bununla
alakalı da bir konuşma yapmıştım. Başkan Bey'in, Başkan demeyeyim söz hakkı doğmasın. Yani
yönetimin Çevre Şehircilik İl lırltldtirltiğü hakkında talihsiz bir cümlesi olmuştu. Ne demiştiniz;
"siyaseten bunun önüne engel koyuluyor" demiştiniz. Şimdi arkadaşlar bu mantığı size burada
çürütelim. Siyaseten bunun önüne engel koyacak kişi, siyasi olarak düşünecekseniz Büyükşehir
Belediye Başkanımızdır. Alinur Başkanımızdır.

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Koymadı ama öyle bir durum yok
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bir saniye, oraya geleceğim. Demek ki bundan önce

"siyaseten bunun önüne engel koyuluyor." İfadesi söylediğiniz, zafl altında bıraktığınız kişilerden
özür dilenmeli

--Galip CÜn Meclis Başkanı: Ama şunu söyleyebilirim. Yani geçen mecliste Büyükşehir'de
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bitireyim mi?
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Osman Başkan ve Ercan Başkan bu konuyla alakalı söz aldı

mesela. Siyaset olarak düşündüğün zaman bu
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yo söz alma ama
--Galip CÜn Meclis Başkanı: Aynı buradaki konuşmalar orada da yapıldı.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ama Galip Bey dikkatinizden kaçtı galiba söz aldıklarında

da Uğur Başkan "burayı Gemlik'e çevirme, Gemlik'in meseleleri" tatzında bir uyarı yaptı galiba.
Yanılıyor mulum? Gemlik'te konuşalım diye. Neyse başka bir bakış açısı sergileyeceğim. Burada

--Galip CÜn Meclis Başkanı: Ama bir şikAyet gibi olmadı ml o Büyfüşehir'e?
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ne gibi?
--Galip GÜR Meclis Başkanı: O konuşma öyle yani Uğur Başkan haliyle söyledi. Kendi

aramızda çözeriz bu işi
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Evet, önemli değil ya. Aslında bunlar şeyi, bunlar detayı.

Farklı bir yere getireceğim konuyu. Lütfen, lütfen bir sabrederseniz.

Şimdi, öncelikle Çevre Şehircilik İ1 Vltldtlrltlğünden siz görüş sordunuz. Bu görüşü de belediye
olarak siz sordunuz, Yanılıyor muyum?

Sonuç itibariyle size ret çıktı. Doğru mudur? Doğru. Size ret çıktı. Mal sahibi burayı size
vermedi. Sİzin kullanımrruza sunmadı ve akabinde az önce söylediğim konuşmayı yapmıştınız
burada. Yönetim olarak diyorum. Siz değilsiniz. Sonuç itibariyle şuan burada siz, size ilgili kurum
tarafindan hayır denilmiş bir proje hakkında, adeta inatla bu projenin üzerine gidiyorsunuz. Yapmaya
çalrşıyorsunuz. Bakrn size tebriki es geçmeyeceğim. Bu konuda sizi tebrik ediyorum. Şimdi bu
tebrike şaşırdını;. Neden tebrik ediyorum?

kanı: Şaşırmadık, şaşırmadık, Sizi biliyoruz. Biz dört seneden beri hiç
şaşı

..Galip
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--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Teşekkür ederim. fukadaşlar eğer hayatta de facto
durumlar vardır, Eğer arka koltuğunuzda bir ameliyat, acil hastaneye yetişmesi gereken adam var ise
kırmızı ışıkta geçersiniz. Bu projeyi önünüze koyarsınız. Dersiniz ki "Gemlik'in buna hayati ihtiyacı
var. Bu zarwi" ve bunun doğrultusunda Başkan olarak, yönetim olarak inisiyatif alırsınız, gereğini
YaParslnlz. Şİmdi soruyonım sİzlere ya bu projenin, projenin felsefe ve mantığına katılıyorum. Doğru
bir proje. Mantığına katılıyorum. Başlık doğru. Şimdi kefenize koyun ya. Getirisiyle götürü hesabını
yaptığımız zaman, adım gibi eminim ki sizin de grubunuz içerisinde buna yüzde elli bröve çıkmaz.
çıkmaz yani. çgıkü her şeydenziyade, Galip Bey lütfen bana sabredinizya

--Galip GÜR Meclis Başkanı: O bak, o grubu ilgilendirir de
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yok. Özür dilerim
--Galip CÜn Meclis Başkanı: Grupta öyle bir şey yok yani
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Doğru, doğru

-Galip CÜn Meclis Başkanı: Ben size söyleyİyim. Siz suizan yapmaya devam ediyorsunuz.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Şimdi her şeyden ziyade yahu Orhan Veli'ye haksızlık

ettiniz, saygısızlık ettiniz ya. Orhan Veli "Gemlik'e doğru denizi göreceksiniz. Sakın şaşırma",
Rahmetli sağ olsaydı ancak "Gemlik süilinde o panoriımik, mükemmel güzelliğin önünde de bir
sundurma göreceksiniz. Orada dilediğin kadar şaşırabilirsin" diyecekti. Teknik olarak inşaat
mühendisi olarak söylüyorum.

--Galip CÜn Meclis Başkanı: Rıdvan Bey iskeleleri gördünüz mü siz denizdeki?
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yo onlar görünmüyor.
--Galip CÜn Meclis Başkanı: Görünmüyor mu?
--Rldvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Göriinmüyor. Şimdi hattabiz burada ben de hak vererek

tahkimat kayalarının bir metre yfüsekliğinden gem vurduk. Doğru mu? Burada gündem olmuştu.
Benim de içime sinmiyordu. Bir de Galip Bey bu geçmişe gitmeyin ya. Geçmişin faturasını Gemlik
halkı verdi ya. Sizi oraya bizi buraya oturttu. Geçmişi artık bırakalım yani.

--Galip GÜR Meclis Başkanı: Ama bir görsek projeyi de ondan soffa konuşsak çok iyi olacak
ama

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Gösterseydiniz. Meclis üyesiyim ama gösterseydiniz.

-Galip GÜR Meclis Başkanı: Ben bu arada bak bu konuşmİyı ben nereye gideceğini algıladım
ama bir sonı soracağım burada. Şimdi Kurşunlu'yu biliyorsunuz değil mi? Kurşunlu'yu

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Evet
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Kurşunlu'da deniz dolgu alanı var. Dolduruyor şuan da

büyükşehir. Biliyor musunuz?
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Evet
--Galip CÜn Meclis Başkanı: Onun hiçbir izni yok şuanda.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ne yok?
--Galip CÜn Meclis Başkanı: İzni yok.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: İşte dirayetli duruş budur. Niye? O zaruri bir projeydi.
-Galip CÜn Meclis Başkanı: Tebrik ediyorum sizi. Vallahi seni tebrik ediyorum.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Doğru bir projeydi Belediye Başkanı dedi ki "ben izinlerle

uğraşamam"
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Tebrik ederim.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Geldi vurdu gidiyor.
--Galip GÜR Meclis Başkanı: Ama bak ben bu tarafindan bakıyorum olaya.
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ama bir saniye
--Galip CÜn Mecliş Başkanı: Ben diyorum ki muhalefet olarak "Gemlik'in, bu Kurşunlu'nun

buna ihtiyacl var. Biz hiçbir şekilde hiçbir yere şikAyet etmeyiz. Büyükşehir bunu yapsın. Projesi

Meclis Üyesi: Burada şik6yet söz konusu yok ki.
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--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Araya bir virgül koyabilir miyim?
-Galip GÜR Meclis Başkanı: Ama bak abi
--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ama bir virgüt, virgül. Dediğiniz konuyla ilgili diın

ben Ulaştırma Bölge Müdürü

-Meclis Üyesi:
--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet, biliyorum Kurşunlu. Bölge Müdürü

beYefendiyle bir toplantı yaptım. Komisyonla birlikte. Osman DURDU da komisyon tiyemdir. orada
kendisi oradaki dolgu alanryla ilgili Büyükşehirle ortak bir protokol yaphklannı ve dolgu ve
projelendirme işini Büyüşehir ulaştırma Bakanlığı beraber yapmış, uygulamayı da Büyükşehir
yapıyor diye bize bilgi verdi. Bunu bilgi olarak söylüyorum.

--GaliP GÜR Meclis Üyesi: Vallahi benim duyduğum kadarıyla onun o kadar dolgu alanları o
kadar basit değil yani. Çevre Bakanlığı'ndan olması l6zım.

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ben orada şu anda uygulanan dolgu planı var.
-Galip GÜR Meclis Üyesi: Ya sonuçta bence oradaki *uç şu. Vani sonİıçÜ bak izin olsun

veya olmasın. Ama Kurşunlu'nun buna ihtiyacı vardı. Teşekkür ederiz. Bak yine söylüyoruz.
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Galip Bey bende buradaydım ama.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Sizde bunu deyin. Onu demek isİiyoruz yani. Yoksa bir şey yok.
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ben bir hatırlatma geçeyim de beni unuttunuz galiba.
-Galip GÜR Meclis Üyesi: Estağfurullah.
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Şimdi onu diyorum. Burada Balıkpazarı'nda verimli bir

bahk sezonunun da balığa ulaşamayan bir kişi var mı? Bir kişi var mı? Yok. Şimdi kolayhğı zorluğu
konuşulacak. Şunu demeye getiriyorum. yapmış olduğun\z, az önce dediniz ya sağlık ocağı. sağlık
ocağı acil ihtiyaç var dediniz ya. oraya sağlık ocağı yapsanız konuşmam. Derim ki zaruriydi ya.
Olmaz amenna. Ama derim ki zaruriydi derim yani. Ya orada ikincisi teknik İnşaat Mühendisi olarak
diYorum size. İnceleyin lütfen. Taipei binası var. Dünya'nın en yüksek binalanndan. Tayland'da. Bu
bina aktif fay hattına 200mt mesafede o|masına rağmen, bu binanın statik hesapları yapılırken yapıyı
en çok zorlayan deprem yükü değil, rüzgAr yükü olmuş. Gemlik'te lodos, karayel, poyraz patladığı
takdirde o sundurmalann yerinde durması mümkiirı değil. İnşallah yanılıyorum. Öyle bir facia olursa
oraya da ciddi zararlar verecektir o. Diyeceksiniz ki muhakkak düşünüldü, projeler aktarıldı, ters
eğim verildi diyeceksiniz.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Kesinlikle ben onu demeyecektim. Ben teknik adam olmadığım
için. Ben şunu diyecektim. Burada eski Gemlikliler iyi hatırlar. Gemlik, Gemlik'te

-Rrdvan ÇAKMAK Mec[s Üyesi: Yine eskiye gittiniz ama

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Gemlik ben ama şunu
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yine eskiye gittiniz
-Galip GÜR Meclis Üyesi: Bak şunu anlatacağım. Gemlik'te poyraz fırtınası olduğu zaman

belirli bölgeler var. O bölgeler çok kötü hasar alır. Ben kendimi normal vatandaş olarak
konuşuyorum.

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Burası rüzgdr görmeyecek mi diyorsunuz?
--Galip GÜR Mec[s Üyesi: Ama teknik manada olmuştur. Ciddi manada söylüyorum.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Uyesi: Yok yok
-Galip GÜR Meclis Üyesi: Eski gazinolar vardı mesela
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Burası rüzg6r almayacak mı?
-GaliP GÜR Meclis Üyesi: Abdünahim vardı, volkan vardı. Gazinoların yıkıldığını biliyorum

ben. Şu andaki sahildeki gazinoların olduğu yer.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Tamam. Burası rüzgAr almayacak mı demek istiyorsunuz
-Galip GÜR Meclis Üyesi: O kadar almıyor. Onu demek istiyorum.

AKMAK Meclis Üyesi: Ne kadar alsa bile o rüzg6r yetecek oraya. Bende onu
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-Galip GÜR Meclis Üyesi: Buyurun
-,Rıdvan ÇAKMAK Mec[s Üyesi: Ayrıca burada ailelerine helal lokma getirme peşinde olan

bu esnaf arkadaşlarrmız istem dışı, istemeden orada arkadan rüzgAr estiği zaman adam nİ yapacak ya
bir ateŞ Yakacak üstiiııe arkasma muşamba gerecek. Bir önlem alacak kendince. insani bir durum bu

ntü kirliliğine de yol açacak.
ni,iz mü?
diniz. Tam detaylı anlatmadınız bana

-_Rrdvan ÇAKMAK Meclis üyesi: Ar" 
""l"1';;:;YL1l O.'ur',.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Ama yorum yapıyorsun.
-,Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Sizin bilgilendirmeniz lizımdı bizleri. Neyse bir saniye.

Herkes konuştu ama lütfen. Benden sonra alırsınız. Söz hakkı alırsınız. Ayrıca Galip Bey dün
Van'daki 9 yaşındaki bir kız çocuğumuzu köpek ısırdı da öldü ya. Burası isteı istemez sokak
hayvanlarının cazibe merkezine dönecek. Burada ciddi bir insan sirkülasyonu var, O panoramik
görüntiinün öniinü keseceksiniz. Bunu bu projedeki inadınızı ancak şöyle anlamlandırabiliyorum.
Tabii ki arkadaşlaı l yıl kaldl. l yıl içeıisinde yapılabilecek projelere baktığınıZ zaman uygulanlp,
bitebilecek en basit projelerden biriydi yani. Sonuç itibariyle 1 yılda başka bir şey üretemezdiniz.
2024 Nisan'ında da Gemlik sahilinde Galip Bey, Uğur Abi, Emir Abi dolaııdığınızda hacı bey abimiz
dikilecekti öniintizde. Arkadaşlar size yetki verdik 5 yıl ama Keloğlan'dan başka bir şey yapmadınız
dememek için, buna muhatap olmamak için, o eseri oraya dikmek zorunda kaldınız. Bu telaşınızı
anlıyorum.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Ama bak siz
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: İyi anlıyorum.
-Galip GÜR Meclis Üyesi: Siz öyle bir yere gidiyorsunuz ki
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Geldim ama. Gittim, geldim.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Mesela bizim diktiğimiz, bizim yaptıklarımız belli. Tamam mı?
Sonuçta biz olan veya olamayan ne yapmadığımızı ifade ederiz

--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ama az önce Zafer
-Galip GÜR Meclis Üyesi: Ama sen insanların ne diyeceğine karar veriyorsun.
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ama görünüyor. Manzara görünüyor.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Ama bak görünüyorsa onu sandıkta gtlrtirUz.
--Rıdvan ÇAKMAK Mec[s Üyesi: Ama az önce

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Ama bak sizin dediğiniz şu. Falanca böyle düşiinüyor. Ben öyle
düşiindüği,inü düşünmüyorum. Birçok insan var buna destek veriyoı.

--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ha bir saniye ne giizel bir yere değindiniz. l saniye, l
saniye. A çok güzel teşekkiir ederim. Hatırlattınız.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Buyurun.
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bununla alAkalı bir medya kuruluşunun Gemiik'te yapmış

olduğu video anketine rastladım. Bir anket yapmış yani. Bu Bahkpazarı Pazaryerini sormuş. Oranda
yanılabilirim ama galiba 15 kişide buna 3 kişi okey verdi. Bu da mı şeydi? Bu da mı taraflı bir
yayındı?

-Galip GÜR Mec[s Üyesi: 15 kişide?
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 15 kişide 3 kişi, olsun 5 kişi ya. Siz burada demediniz mi ki

biz Gemlik'te %o85 oranında memnuniyeti görmediğimiz hiçbir projeyi uygulamıyoruz demediniz
mi?

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 15 kişi bitmiş miydi?
Meclis Üyesi: Hayr 85'e cevap veriniz lütfen. %85
Uyesi: Yok. Şunu soruyorum ya 1 5 kişiyle sonuçlanmış mı diyorum
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--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Benim izlediğim videoyu söylüyorum size. Videonun
içerisinde 10dakikada 15 kişi vardı.

--Meclis Üyesi:
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Galip Bey ya anket
--Galip CÜn Meclis Üyesi: Ya iŞe bendİ aynl-yere geliyorum. Ben çok bilmiyorum.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Siz de yönetimdesiniz. Bununla alakalı anketleri bilmiyor

musunuz?

-Galip CÜn Meclis Üyesi: Ama bak ciddi manada bilmiyorum ben sizin dediğinizi
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Kim bunu bilen kim?
-Galip CÜn Meclis Üyesi: Bunu Rıdvan sonuca gelelim. Bak Bunların hepsine cevap

verilecek tarafi Uğur Başkan. Sizin sorularınız bitti mi?
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: O zaırıansizin hatırınıza son cümlem
--Galip GÜR Meclis Üyesi: Tamam buyurun.
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Tamamlıyorum. Öncelikle de dakikayı aştığımın

farkındayım. Sabrınızdan

-Galip CÜn Meclis Üyesi: Yok.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Dolayı teşekkür ediyorum.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Benim için sıkıntı yok.
--Rrdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yani bundan sonra siz olduğunuzda konuşacağım.
-Galip CÜn Meclis Üyesi: Allü cezan|vermesin. Buyurun.
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Şunu demeye getiriyorum. Az önce güzel bir espriyle

beraber ironi kattı. Ercan Bey dedi ki; "Balıkpazarı kurbanpazaflolsaydı" aynı ironiyi destekleyecek
Şekilde bende diyorum ki o zaman Adliye Hükümet binasını da adliye köyiine mi taşıyacağız? Tez
elden bundan lütfen sizlerin de grubunuzun da

--Galip CÜn Meclis Üyesi: Aslında Adliyeliler sevinir ha biliyor musun?
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ya adildirler biliyor musun? Yani oraya adliye gerekmez

de. Sonuç olarak ittifak olarak lütfen bu proje tez elden tamamen hayata geçirilmemişken, bunu iptal
edelim. Ciddi manada bunu iyi niyetinizle beraber Gemlik'e zarar veriyorsunuz. Ve bu cümleyi
söylemek istemiyordum ama bir parantez de açmak istiyorum. İlgili izinler alınmadığından dolayı
Galip Bey bu kesinlikle bir Sayıştay raporuna muhatap olacaktır bu konu. Ha o zamanda Başkan Bey
Çıkar. Savunmasını yönetimle beraber yapar. Takdiri de zaten sandıkta kıymetli Gemlik halkı verir.
Çok teşekkür ediyorum sabrınız için. Bu konuşmamın hayırlara vesile olmasını diliyorum. Hepinize
tekrar teşekkürler. Ama lütfen bu projeyi kaldırmanızı şahsım, grubum, Gemlik Milleti adına sizden
rica ediyorum. Teşekktlrler, sağolun.

-Gatip qYR Meclis Üyesi: Ara verelim herhalde değil mi?
--Meclis Uyesi:
--Galip GÜR Meclis Üyesi: Hmm. Yok. Onu komisyona atalım dedik de maliyeti falan

bilmiyorduk. Eizde grupta konuştuk. Şey maddesi için diyorsun değil mi?
--Meclis Üyesi:

-Galip CÜn Meclis Üyesi: Komisyona atalım. Pazartesi karar veririz dedik. O zaman devam
edelim mi diyorsunuz?

--Meclis Üyesi:
--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Başkanım. Müsaadeniz|e 2 tane sözlü önergem olacak.

Sonra Pazartesi günü söyleyebilirim. Şimdi de söyleyebilirim. Mümkün mü?
--Galip CÜn Meclis Üyesi: Buyurun.
--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Başkanım arkadaşlar ekrana yansıtırlarsa ifade ekran

daha kolay olacak. Büsetmiş olduğum 1. Önergem Kumla Caddesiyle, arkadaşlar veriyorlar mı

Üyesi: Arkadaşlar. Neyi yansıtacaklar?
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--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: 1-2 görüntü verdim Başkanım da daha iyi anlaşılsın diye
ifade olsun diye.

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Yansıdı mı?
--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Yansıdı. Işıkları kapatırsa Başkanım.
-Meclis Üyesi: .......
--Emra ışık kapanırsa daha iyi görünür.

-Galip iyiz?
--Emra Başkanım burası Kumla Caddesi Topçular

Caddesinin kesiştiği nokta. Burası ciddi anlamda trafiğin akışkan olduğu bir yer. Bu yolu sizde
kullanıyorsunuz.

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Evet. Evet.
--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Bilirsiniz bu yolu. Bu yolda giriş ve çıkışlarda ciddi

anlamda sıkıntı ve problemler yaşanıyor. Kazalar gerçekleşiyor. Bu konu hakkında bir düzeltme,
önlem şeklinde bunu öneri olarak vermek istiyorum Başkanım. 1. Önerim bu. 2. Önerim de
Balıkpazarı Mahallesi'ne giderken Şehit İdris Btlytlkdönmez Caddesi'nin girişinde rahmetli diğer
resme geçersek, dİğerİnİ bİraz büyütürsek. Başkanım burası da rahmetli Özgür AKSOY ve Şehit
Polis Memurumuz İdris ntlytikdönmez'in için yapılan çeşme ve çınar ağacının altındaki takta yazılı
yazı. Bizim burada dikkatimizi çeken husus şu. Rahmetli Polis Şehit Polis Memurumuz İdris
Büyükdönmez'inhayatını ve hayatını şehit olmasını anlatan bir tak var burada,Yazı var. Ama biz
burada şehit olmasıyla aldkalı bir ifade göremedik. En son paragrafi okuyayım. 4 Temmuz 2017
tarihinde Gemlik Adliye binasını korumakla görevli olduğu sırada silahlı saldırıda yaşamını yitirdiği
ifadesinin yerine, şehit olmasını ifade eden bir yazıyazı|masını öneriyoruz. Teşekkür ederim.

--Galip CÜn Meclis Üyesi: Yok, Yani farkında değillerdir. Ben şey yapmıyorum. Tamam.
Teşekktir ederiz.2 tane sözlü önergeyi aldık kardeşim. 04.0|.2023 ve 09.0l .2023 tarihlerindeki
toplantı zabıtları hakkında görüş bildirmek isteyen arkadaşlarım|z var mı? Varsa buyurun. Yoksa
04.0|.2023 ve

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım özür dilerim. O Büyükşehir İstanbul Belediye
Başkanı Ekrem İlleVlOĞrU'nun afişlerini belediye personeli mi astı? Bir cevap alamadım ona.

-Galip CÜn Meclis Üyesi: Osman bilmiyorum ben.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Soralım ilgili arkadaşlar cevap verebilir.
--Meclis Üyesi:
--Osman DURDU Meclis Üyesi: ZabıtaMüdürümt2 burada değil mi?
--Galip CÜn Meclis Üyesi: Burada, burada.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Lütfen cevap verirse seviniriz.
--Zabıta Müdürü Ferhat GEYİK: Başkanım Zabıta Müdürlüği.imüz tarafindan asılmadı

pankartlar.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Kim astı yani belediye personeli mi astı?
--Galip CÜn Meclis Üyesi: Şimdi Osmancığım
--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Ben cevap verebilir miyim Başkanım?
--Galip CÜn Meclis Üyesi: Bak Uğur Başkan olsa şunu der.
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Zeynep Hanım biliyormuş galiba
--Galip CÜn Meclis Üyesi: Büçeli de gelse onunkini de asalım der. Yani şimdi
--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Başkanım
--Galip CÜn Meclis Üyesi: Şimdi ya çok şey yapıyorsun yani
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Zeynep Hanım biliyormuş
--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRI( Meclis Üyesi: Ben cevap vereyim. Evet. Konunun muhatabı

benim. Çünkü Zabıta Müdürümüz değildir. Ben akşam saati mesai bitiminden sonra GEMTAR

ıp binayı açılışa uygun hale getirmek için. Sepetli aracımızda bu brandaları'ün
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gördüm. Aynen söylediğim şu. Bunu sepetli araçla Fen İşlerinin aracıyla çıkıp sokaklarda uygun
olmaz. Ve partili arkadaşlanmızı davet ettim. 5'er 5'er pay ettim. Yaklaşık 30 adet pankart vardı. Son
5 adetini de Zabıta arkadaşlarımız vardı. Asar mısınız? diyerek kendilerine sorarak, kendileri de
gönül rızasıyla aldılar. 5 tanesini evlerine giderken, zaten güzergahları üzerinde olduğu için astılar.
Böyle müdi,i,rümi,izün

-Gatip GÜR Meclis Üyesi: Osman Başkanım
--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Vereceği bir cevap yoktur yani.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Yani bak
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Teşekkiir ederim. Teşekkür ederim. Gemlik Betediyesi

Zabıtası

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Sayın Sayın Bahçeli de gelse
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tarafindan asıldığını söyledi. Sağolsun

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Siz talep edin. Biz hepsini asarız. Hiç bir sıkıntı yok yani orada.

-Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Başkanım AK Partinin bayraklannı asıyoruz biz
Fen İşleri Müdiirlüğümüziirı sepetli aracıyla. Öyle bir çekincemiz yok yani parti işlerinde

-Gatip GÜR Meclis Üyesi: Tamam. Yok. Biz zaten ayn| şeydeyiz yani. Herkesinkini asarız.
Orada sorun yok. Arkadaşlaı

-Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: ... . . . .. ..

--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi:
*Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: ... .......
-Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Hayır, hayır şöyle
-Galip GÜR Meclis Üyesi: Şamil Başkanım
--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: 1 dakika şöyle. Başkanım sepetli aracı biz talep

ediyoruz. Doğru. Sağ olsıınlaı bizlerde alıyoruz. Biz kendimiz çıkıyoruz. Arkadaşlanmızı da
yönlendiriyoruz. Bizler de oradayv. Zabıta Müdürlüğünün, Zabıta arkadaşlann, Zabıta arabasıylla
birlikte açtığı fotoğraflan ben gruba atacağım. Ondan sorua şey yapalım. Onun için söylüyoılar ki,
biz zarrıan zaman siyasi partilerden alıyoruz. Bu salonlan da yıllık içerisinde kiralama oy birliği ile
alınmış. Yani talep yapabiliyoruz bunlarla alAkah

-Galip GUR Meclis Uyesi: Ciddi manada Şamil Başkanım. Ya gelsin bizim personelimiz sizin
bayraklarınızı her seferinde assın be kardeşim. Yani çok çok basit ya yani .

--Mehmet Şamit YİĞİT Meclis Üyesi: Biz asarızbayrağımızı Başkanım.

-Galip GÜR Meclis Üyesi: Hepiniz yani hiç sıkıntı yok.
--Mehmet Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Biz asıyoruz. Biz asuız
-Galip GÜR Meclis Üyesi: Biz asarız siz bize söyleyin ya. Arkadaşlar ilgili zabıtlar hakkında

görüş bildirmek isteyen aıkadaşım var mı? Yoksa zabıtların, 2 zaptında kabulünü oylarınıza
sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Oku l. Maddeden başlayalım.

-Meclis Üyesi: ........

-Gatip GÜR Mec[s Üyesi: Başla.

-Sedat ÖZER Meclis Üyesi: İnsan Kaynaklan ve Eğitim Müdiiırlüğünün sözleşmeli personel
ücretleriyle ilgili yazısı.

-Galip GÜR Mecüs Üyesi: İlgili gtindem maddesinin Plan Bütçe Komisyonuna havalesini
oylarrnıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. İkinciyi oku.

-Mahir DaĞ Meclis Üyesi: Kültür İşleri Müdürlüğü'niin mevcut Görev ve Çalışma
Yönetmeliği'nin revize edilmesi ile ilgili yazısı.

-Galip GUR Meclis Uyesi: Kaç tane önerge var. Onları say. Şuraya yaz. Ilgili gündem
maddesinin Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy
birliğiyle kabul edilmiştir. 3. Madde

-Mahir D Meclis Üyesi: Yazı Işleri Müdürlüğünün Ege ve Marmara Çevreci Belediyeler
üye ası doğal üye olarak Belediye Başkanı dışında meclis üyelerimiz arasından, ilk
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Yerel s€Çimlere kadar görev yapmak ve Belediyemizi temsil etmek üzere 4 asil, 2 yedek meclis
üyesinin belirlenmesi ile ilgili yazısı.

-GaliP GÜR Meclis Üyesi: Şimdi bununla al6kalı hem çevreci belediyeler birliğine üye
olmakla alAkalı, hem de seçimle aldkalı ama Uğur Başkan gelsin. Pazaıesi konuşalım diye çevİeSağlık ve Plan Bütçe Komisyonuna havalesi. Birde maliyetin ne olduğunu bilmİyorduk. onu da
öğrenirler ona göre hareket ederiz. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. 4.
Madde

-Sedat ÖZER Meclis Üyesi: İmar ve Şehircilik Müdtirlüğü'niin, Kurşunlu Mahallesi 1 Nolu
Pölgeye İlişkin 1/l000 ölçekli Uygulama İmar Planı Revizyonİna yapılan 'itirazlar 

Doğrultusunda
Yapılan Plan D_eğişikliğine.gelen itirazın değerlendirilmesi ile ilgili yazısı.

-GaliP GÜR Meclis Üyesi: ilgili gündem maddesinin imaİ Komisyonuna havalesini oylarınıza
sunuyonım. Kabul_edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. 5. madde

_ -Mahir DAĞ Meclis Üyesi: İmar ve şehircİlik Müdürlüğü';ün, Bursa ili, Gemtik İlçesi, 3 adet
trafo alanının uygulama imaı planına işlenmesine yönelik l/1000 ölçekli Uygutama İmar planı
Değişikliği tekl!flerinin değerlendiri]mesi ile ilgili yazısı.

-GaliP GÜR Meclis Üyesi: İlgili gündem maddesinin imar Komisyonuna havalesini oylarınıza
sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. 6. madde

-Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Emlak ve İstimlal< Müdtlrlüğü'niirı, Gemlik itçesi Hamidiye
Mahallesi 121 ada 40 parsel 1201,00 m' yüzölçümlü taşınmazda, vatandaşa ait hİssenin %40'ın
altında olması sebebiyle 2886 sayıh Kamu İhale Kanunu'na göre satışının yapılmasü ile ilgili yazısı.

_ -Galip GÜR Meclis Üyesl: İlgili gündem maddesiniİ llan dtıtçe 
'Komisyonuna 

havalesini
oylarınıza sunuyorum. Kabul_edenler, etmeyenler? oy birliğiyle kabul edİlmiştir. 7. madde

-Mahir DAĞ Meclis Üyesi: İmar vİ Şenircitİk Vtiİtırlugtı'ntin, Kent içerisinde herhangi bir
caddeye, bir parka veya kültüel bir yapıya Naci pehlivan isminin verilmesi ile iıgili yazısı.

_ -Galip GÜR Meclis Üyesl: İlgili gündem maddesinin Çevre Saglık Koıİisyonuna havalesini
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir.

9 adet önergemiz vu, 6 yazı|ı 3 sözlü. Bunların giindem maddesi olarak kabulünü oy|arınıza
Sunuyonım. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabut edilmiştir. İlgili müdiirlüklere ve ilgili
komisYonlara havalesini oylannıza sunuyonım. Kabul edenler, etmeyenler? oy birliğiyle kabut
edilmiştir. pazartesi yine saat 5'te görüşmek üzere toplantıyı kapatıyoruz. Teşekküıederiz.

Sedat Ö Galip GÜR
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